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JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2006. december 14-én,  
9 órai kezdettel a Városháza dísztermében megtartott üléséről.   
 
Jelen vannak: Káli Sándor, Balogh Zoltán, Bartha György, Bazin Géza, Dr.  
Bistei Attila DR. Univ., Cseh László, Csordás Mihály, Doszpoly Orsolya, Fábián 
István, Fedor Vilmos, Fodor Zoltán, Garamvölgyi Attila, Dr. Hardonyi András, 
Hegedüs Andrea, Horváth Ottóné, Illyés Miklós, Juga György,  Kobold Tamás, 
Kocsis Levente, Kovács Józsefné, Dr. Kovács László, Lenártek András, Dr. 
Mokrai Mihály, Molnár Péter, Nyírő Pál, Nyulászy Istvánné, Orosz Lajos, Riba 
Istvánné, Sebestyén László, Dr. Simon Gábor, Szabó Tamás, Szebeni Péter, 
Szilágyi Gizella, Dr. Szinay Attila, Szűcs Erika, Szűcs Tamás, T. Asztalos Ildikó, 
Tavaszi Zsolt, Dr. Tompa Sándor, Dr. Varga László, Dr. Varga Zoltán, Zámbó 
Tiborné, Dr. Zsiga Marcell Lóránt 
  
Az ülésről távol maradt: Dr. Hártó György, Dr. Kriza Ákos. 
 
Káli Sándor polgármester: Köszönti a Közgyűlésén megjelent vendégeket, az 
elektronikus és az írott sajtó képviselőit, a testület tagjait.  
Külön köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő kisebbségi önkormányzatok 
elnökeit.  
Bejelenti, hogy a testület 45 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 32 fő, 
így a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.  
 
Polgármester: A Közgyűlésről betegség miatt van távol Dr. Kriza Ákos 
képviselő úr, jobbulást kíván neki.  
Szomorú hírekről számol be. Dr. Kartall Ernő minorita lelkész atya tegnap este 
elhunyt. 2001-ben a város díszpolgárává választották Kartall atyát. Fiatalos 
lelkesedéssel szervezte a katolikus világtalálkozóra az ifjúságot.  
Három kiváló személyiséggel lett szegényebb a média világa a közelmúltban. 
Henzler István, Tolnay Attila és Kuki László tragikus hirtelenséggel elhunytak. A 
közvélemény korrekt tájékoztatásában igen nagy szerepük volt.  
Kéri a Közgyűlést, néma felállással emlékezzenek az elhunytakra. 
 

- megemlékezés után – 
 
Ezek után kéri, kezdjék meg a Közgyűlés munkáját az ülés napirendjének a 
megállapításával. Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről 
kéri a Közgyűlést, hogy döntsön. A következő sürgősségi előterjesztések 
kerültek benyújtásra: 
 

 



1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az Észak-magyarországi Regionális 
Képző Központ szervezeti átalakítására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a „Sportkoncepcióból adódó 
ellátandó feladatok meghatározására” II.  

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester  
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Ferenczi Sándor Egészségügyi 
Szakközépiskola tornatermére vonatkozó 
– „Sport XXI. Létesítményfejlesztési 
Program” keretében PPP konstrukcióval 
megvalósuló – beruházás közbeszerzési 
eljárásának megindítására és egyes 
felhatalmazások megadására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

 
Polgármester: Két sürgősségi előterjesztés az ülés előtt került kiosztásra. 
Mindkettőnek Szűcs Erika alpolgármester asszony az előterjesztője.  
Felkéri alpolgármester asszonyt, indokolja a kiosztás okát. 
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Szűcs Erika alpolgármester asszony: A kórházi struktúraátalakításra 
benyújtott pályázattal nyertek. Úgy tudták, hogy a MEP automatikusan megköti 
a támogatási szerződéseket a nyertes pályázókkal. A MEP december 11-én 
arról tájékoztatta, hogy a közgyűlési döntés nem elég, szükség van egy további 
döntésre, amely a két kórház struktúrájának átalakításával kapcsolatos 
normatíván belüli kapacitás átcsoportosítására is vonatkozik.  
A korábbi döntés részletezéséről van szó, új helyzet nem alakult ki. 
A Gyermekvédelmi Központ utógondozó otthonának működési engedélyét a  
B-A-Z megyei Közigazgatási Hivatal november 30-i hatállyal visszavonta az 
épület kritikus állapota miatt. Új működési engedélyt kell kérni, ez a sürgősség 
indoka.  
 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Gyermekvédelmi 

Központ alapító okiratának módosítására   
 

Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 39 igen, nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Semmelweis Kórház-
rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház 
valamint a Diósgyőri Kórház-
rendelőintézet struktúrájának 
átalakításával kapcsolatos normatíván 
belüli kapacitás módosításra 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 
1 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

Polgármester: A sürgősségi előterjesztések után a meghívó szerinti napirendi 
javaslat elfogadásáról történő szavazás következik.  
 
Dr. Mokrai Mihály: A november 30-i Közgyűlésen – a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság javaslatára – levette a Közgyűlés napirendjéről a „JAVASLAT A 
TELEPÜLÉSI FOLYÉKONY KOMMUNÁLIS HULLADÉK 2007. JANUÁR 1-TŐL 
ÉRVÉNYES SZÁLLÍTÁSI-ÁRTALMATLANÍTÁSI DÍJAINAK 
MEGÁLLAPÍTÁSÁRA” című előterjesztést azzal, hogy a Jogi és Ügyrendi 
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Bizottság véleményének kialakítása után kerülhet ismét napirendre a téma. A 
Jogi és Ügyrendi Bizottság véleményezte az előterjesztést, ezért indítványozza, 
hogy a rendeletek tárgyalásának sorába, 18. napirendként vegyék fel a 
meghívóba a témát. 
Javasolja továbbá, hogy a 2. és a 3. napirendet összevontan, megnövelt 
időkerettel tárgyalja a testület. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a JAVASLAT A TELEPÜLÉSI 
FOLYÉKONY KOMMUNÁLIS HULLADÉK 2007. JANUÁR 1-TŐL ÉRVÉNYES 
SZÁLLÍTÁSI-ÁRTALMATLANÍTÁSI DÍJAINAK MEGÁLLAPÍTÁSÁRA” című 
előterjesztés 18. napirendre történő felvételére tett ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) az 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a 2. és a 3. napirend összevont 
tárgyalására tett javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 1 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 

 
Polgármester: Ugyancsak az előző Közgyűlés döntött arról, hogy a „MISKOLC 
VÁROSI VILLAMOSVASÚT FEJLESZTÉSÉNEK JELENLEGI HELYZETÉRŐL 
SZÓLÓ BESZÁMOLÓT” két fordulóban tárgyalja a testület. 
A bizottságok megtárgyalták az előterjesztést, így indítványozza, hogy 19. 
napirendként - a sürgősségi előterjesztések előtt - vegye fel napirendjére a 
Közgyűlés a beszámolót. 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) az 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
Kérdése, van-e hozzászólás, észrevétel a napirendi javaslattal kapcsolatban. 

--- 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirendi javaslatot, 
figyelembe véve a napirendre felvett sürgősségi előterjesztéseket is. 

 
A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) az ülés 
napirendjét a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg, 
figyelembe véve a napirendre 
tűzött sürgősségi előterjesz-
téseket is. 
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Polgármester: Először Jegyző úrnak adja meg a szót. 
 
Dr. Mészáros Miklós: Tájékoztatja a testületet, a Nagy Imre Társaság kért 
szót.  Kéri, a Közgyűlést döntsön a kérdésben.  
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, döntsön arról, meghallgatja-e a Nagy Imre 
Társaság képviselőjének a szót. 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) a javaslatot 
elfogadta. 
 

Joósz Gábor (A Nagy Imre Társaság országos elnökségének képviselője): 
Köszönetet mond a Nagy Imre emléktábláért és az utca elnevezésért is. 
Gratulál a városvezetésnek, gyönyörűen szépül, fejlődik a város. Két hete 
abban a szerencsés feladatban részesült, hogy egy delegációt körbevezethetett 
a városban. 
Polgármester úrnak emléklapot és emlékplakettet ad át az Országos Nagy Imre 
társaság nevében.  
 
Polgármester: Megköszöni az elismerést, ami a városnak, a testületnek szól.  
A napirend előtti hozzászólások következnek. 
 
Nyírő Pál: Év vége a visszatekintése időszaka. Át kell gondolni, mi az, amit 
megtettek és mi az, amit jövőre szeretnének elvégezni. Az első értékteremtő 
közhasznú projekt 2003-ban valósult meg 108 regisztrált munkanélküli 
bevonásával. 2003-2006. közötti időszakot vizsgálva megállapítható, hogy a 
projektek száma folyamatosan nő, a 108 fő kezdeti létszám pedig 270 főre 
emelkedett. A Városgazda Kht. kötött a munkanélküliekkel szerződést, a B-A-Z 
Megyei Munkaügyi Központ Miskolci Kirendeltségének aktív közreműködésével. 
A saját költség 6 millió körüli összegről 31 millió 200 ezer Ft-ra emelkedett. Az 
összes közvetlen költség 146 millió Ft idén. Az önkormányzati képviselők 
fontosnak tartották, hogy a választókerületükben található közintézmények 
megújuljanak, olyan feladatokat oldjanak meg, amelyeket a lakosság is 
kiemelkedőnek ítél meg. Az óvodák felújítását, a járdák rekonstrukcióját, 
csapadékvíz-elvezetési feladatokat, játszótér rehabilitációt emeli ki.  
Az önkormányzati fenntartású temetőkben és a Vadasparkban is történtek 
fontok munkálatok. 
 
Dr. Szinay Attila: Párhuzamot vonva a kirobbant élelmiszerbotrány és a 
politikai botrányok között, elmondja a Gyurcsány kormány a rossz minőségű 
termékét – közigazgatás ésszerűtlen leépítését – átcimkézi és ezt teszi eléjük 
közigazgatási reform címén. Miskolc is egy ilyen átcimkézett terméket kapott, 
hiszen eddig azt hitték a miskolciak, hogy régióközpontban élnek.  24 
dekoncentrált állami szerv központja volt eddig Miskolcon. A megszűntetéseket 
és összevonásokat szerinte nem az átgondolt takarékosság indokolja. Az alábbi 
változásokra lehet számítani: 

 Közlekedési Felügyelet: Eger 
 Közigazgatási Hivatal: Eger 
 Fogyasztóvédelem: Eger 
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 Területi Főépítészi Iroda: Eger 
 ÁNTSZ: Eger 
 Katasztrófavédelem: Salgótarján 
 Regionális Nyugdíjbiztosító: Salgótarján 
 Miniszterelnöki Hivatal alatt dolgozó Regionális Fejlesztési Tanács: 

Salgótarján 
 MÁK: Salgótarján 
 KSH székhelye: összevont: Debrecen. 

Ami marad Miskolcon: 
 APEH 
 Környezetvédelmi és Vízügyi Felügyelőség 
 Munkaügyi Központ 

 
Az Egészségbiztosítási Pénztárról nincs még döntés. Tisztában van azzal, hogy 
sok minden nem a Parlamentben dől el, hanem folyosói beszélgetésekkor, 
egyéb lobbytevékenység gyakorlásával, de megnézte Polgármester úr 
hozzászólásait, ami az elmúlt ciklusban mindösszesen 12 perc 20 másodperc 
volt. A közigazgatás átalakítását csonkolásnak tartja és bízik benne, hogy az 
Alkotmánybíróság majdani döntése értelmében visszakerül a Parlamenthez az 
anyag újratárgyalásra. Kéri az országgyűlési képviselőket, lobbyzzanak azért, 
hogy ne csak papíron legyen régióközpont Miskolc. Egyáltalán nem mindegy, 
hogy hol vannak az említett szervek központjai, hiszen ezekhez tartozik egy 
komoly értelmiségi team is. 
 
Polgármester: Kéri, hogy akik írni fognak erről a témáról, pontosan tegyék ezt. 
Az intézmények, amelyekkel a város rendelkezik nem kerülnek el, hanem a 
felettes regionális szintek lesznek adott városokban. A megtartott egyeztetésen 
12 szervről volt szó, amelyeket regionális elvek mentén osztották szét. Miskolc 
hat szervet kapott a döntés értelmében. Nem parlamenti vita döntött, ez tény. 
Régió úgy nem működhet, hogy minden Miskolcé. Az, hogy a város 
régióközpont vitathatatlan. Konszenzus nincs megalkuvás nélkül, 
egyeztetésekre szükség van. 
 
Lenártek András: Tavasszal a Búza téri vásárcsarnok felújításának ügyét 
heves viták kísérték. A szocialista többség döntése alapján a fejlesztés az 
IKERON Rt. irányításával történik. A Fidesz már akkor sem értett egyet a 
döntéssel. Ha a vállalkozónak megéri az üzlet, a városnak miért nem éri meg? 
Miért nem az Önkormányzat a kivitelező és a majdani épület-tulajdonos? A 
támogatás elnyerésére nagyobb az esély, ezáltal olcsóbb a beruházás is. Akkor 
a legkisebb a kockázat, ha a kereskedőket kezdettől fogva bevonják a 
folyamatba.  
Ma még nem lehet tudni, mikor indul a fejlesztés, állítólag nincs érvényes terv. 
A kereskedők nem tudják, hogy január 1-jétől a régi helyen, vagy az 
ideiglenesen kijelölt területen árulhatnak. Parkolási gondokkal küzdenek, az új 
szerződést többen nem akarják megkötni. Aki az új piacon szerződni akar, 
annak bérleti jogot kell jegyeztetnie bruttó 240.000 Ft/ m2 áron.  Ezen felül a 
rendszeres működés során havi bérleti díjat is fizethet 6000 Ft/hó/m2 

összegben, sőt költség-hozzájárulást is. 100m2 –es bolt esetében 24 millió Ft-ot 
kell letenni. Ezen felül 1 millió Ft havi bérleti díjat is fizetnie kell a 
kereskedőknek. Az már más kérdés, hogy ezek után megmarad-e a Búza tér 
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jellege, maradnak-e az őstermelők a piacon. Tulajdonképpen a beruházást a 
kereskedők fogják finanszírozni?  
 
Polgármester: Folyamatosan tájékoztatják a helyzetről, de képviselő úr 
hozzászólása miatt külön információkat kér a projekt előrehaladásáról.  
 
Dr. Mokrai Mihály: Az önkormányzat kodifikációs tevékenysége során 
hatalmas joganyag keletkezett, ami sok módosításon is átesett. Szükségessé 
vált a tételes joganyag felülvizsgálata. E program a jogszabályi 
akadálymentesítés néven fut és a Jogi Bizottság egyhangúlag támogatja.  
Azért fontos ez a program, mivel az emberek jelenleg nehezen igazodnak el a 
jogszabályokban. Céljuk az önkormányzati rendeletek egységes szerkezetben 
történő abszolválása. 
 
1. napirend tárgya: Tisztségviselői beszámoló 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság megkapta 
véleményezésre. Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 igen, 0 nem és 3 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság a beszámolót tudomásul vette.  
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság az előterjesztést nem 

tárgyalta és egy korábbi bizottsági határozat értelmében a jövőben sem 
tárgyalja. 

 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 
elfogadását.  

 Oktatási és Kulturális Bizottság 4 igen, 0 nem és 2 tartózkodó 
szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását.  

 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: A beszámolóban olvasható, hogy Polgármester úr a MÁV-val 
egyeztetetett. Kérdése, ennek van-e köze a MÁV telep sorsához.  
 
Polgármester:  Lezárja a napirendi pont vitáját.   
A MÁV jelentős erőfeszítéseket tett a telepen élőkért. Folyamatos problémát 
okozott a MÁV és önkormányzat közötti tárgyalás, a telekeladásról, az ott élők 
elhelyezéséről, amiben nem tudtak megegyezni.  
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Most olyan javaslat hangzott el, ami közös projektben gondolkodásra késztet és 
közös beruházásnak nyit teret.   
A legnagyobb probléma az ott élők elhelyezése, hiszen van akik felújították a 
lakásukat és van akik azt mondják, ugyanilyet szeretnének, csak máshol. 
Félkomfortos lakást máshol igen nehéz találni.  
Összességében elmondható közös projektcégben gondolkodnak.  
 
2. napirend tárgya:  A 2006. évi költségvetés I-III. negyedévi 

előirányzat változásai 
Tájékoztató a 2006. évi költségvetés I-III. 
negyedévi teljesítéséről 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
3. napirend tárgya:  Javaslat az önkormányzat 2006. évi 

költségvetésének korrekciójára (III. negyedév), a 
8/2006. (III.8.) sz. önkormányzati rendelet 
módosítása 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A költségvetés I-III. negyedéves teljesítéséről szóló beszámolót, 
valamint a költségvetés korrekcióját a két téma szoros összefüggésére 
tekintettel együtt tárgyalják az elfogadott javaslat értelmében. 
Az önkormányzati gazdálkodást az államháztartási törvény és a kapcsolódó 
rendeletek szabályozzák. Ezek írják elő, hogy az önkormányzat I-III. 
negyedéves gazdálkodásáról a Közgyűlést tájékoztatni kell. Ehhez csak röviden 
szeretne néhány gondolatot fűzni, hiszen az előterjesztés részletesen, tételesen 
bemutatja a gazdálkodást. 
A bevételek teljesítése hitelfelvétellel együtt összességében 70,9%, mely az 
előző évekéhez hasonló teljesítést mutat. Ezen belül a bevételek azon 
csoportjánál, melyek a gazdálkodás alapját képezik – állami támogatás, SZJA – 
a teljesítés időarányos. E tételek nyújtanak fedezetet döntő hányadában az 
intézmények finanszírozására, a segélyek kifizetésére, mivel e bevételek 
ütemesen, minden hónapban tervezhetően rendelkezésre állnak. 
A saját bevételeket illetően a helyi adóbevételek vonatkozásában a teljesítés 
kedvező, várhatóan éves szinten is teljesül összességében az előirányzat, bár 
az iparűzési adónál mutatkozik némi bizonytalanság, a decemberi 
adófeltöltések összegszerűségénél.  
Ez évben a felhalmozási és tőkejellegű bevételek, valamint a fejlesztési célú 
támogatások teljesítése kedvezőbben alakult az előző évek hasonló 
időszakánál. Ezt több tényező együttes hatása eredményezi. Egyrészt a 
gázközmű-vagyon után kapott államkötvény egy kis hányada – 110 millió Ft - 
2006. augusztusban lejárt és számlánkon jóváírásra került. Másrészt 
befejeződött több jelentős, az előző években indított pályázattal megvalósuló 
beruházás, így az ehhez kapcsolódó támogatást is le tudták hívni. 
A finanszírozásban, pénzellátásban nehéz időszak áll mögöttük. Az előbb 
említett beruházásokkal összefüggésben a számlák kifizetése időnként 
nehézségeket okozott, a pályázatokhoz kapcsolódóan jelentős mértékű, 
időnként több hónapos előfinanszírozásra kényszerültek. Ezt csak folyószámla 

 8 



hitel igénybevételével tudták áthidalni, mely ugyanakkor a kamatkiadásoknál 
többletköltséget okozott. Ennek növekményét azonban más területen jelentkező 
megtakarítással kompenzálni tudják. 
Ide tartozik még s ugyancsak a likviditást befolyásolta, hogy jelentős 
nagyságrendű az intézményeknek nyújtott kölcsön állománya is, szintén a 
pályázatokkal összefüggésben. Ebből kiemelkedő a Semmelweis Kórháznak a 
Térségi Diagnosztikai Szűrőközpont megvalósítására elnyert pályázathoz 
nyújtott 500 millió Ft-os kölcsön, melyet azért kellett biztosítaniuk, mivel 
önkormányzati intézmény hitelt nem vehet fel.  
Éves szinten a költségvetés bevételi-kiadási oldala egyensúlyban van, likviditás 
szempontjából adódtak elsősorban nehézségek. 
A bevételi oldalt érintően még egyetlen területre, a tervezett hitelek 
igénybevételére tér ki. A sikeres ÖNHIKI-s pályázatnak köszönhetően 830 millió 
Ft-os tervezett működési hitel nagyságrendjét sikerült 360 millió Ft-ra 
csökkenteni. A tervezett fejlesztési célú hitelekből a 2005. évről áthúzódó 
hitelkeretet december elejéig teljes egészében igénybe vették, s a 2006. évi 
tervezett összegből is több mint 1,2 milliárd Ft lehívásra került. Így 2007. évre 
előreláthatólag csak egy 600 millió Ft-os hitel igénybevétele húzódik át az 
energiaracionalizálási beruházásokkal összefüggésben. 
A költségvetés kiadási oldalának teljesítése összességében 69,1 %-os. Ez 
kedvezőbb az előző évek teljesítési adatainál, melyben alapvetően a már jelzett 
beruházási teljesítések játszanak szerepet (a felhalmozási kiadások 
szeptember végén 42,2 %-ban teljesültek).  
A működési kiadásokkal összefüggésben az intézményi gazdálkodási körben 
jelentkeznek feszültségek. Év végére jelentősebb, mintegy 100-120 millió Ft 
túlfinanszírozás várható. Ez több okra vezethető vissza. Már a költségvetés 
tervezésénél a pénzügyi kondíciók szűkössége miatt nem tudtak fedezetet 
biztosítani az intézményeknek a jubileumi jutalmakra, felmentésekre, 
végkielégítésekre. Ez azoknál az intézményeknél, amelyek ennek fedezetét 
nem tudják kigazdálkodni, túlfinanszírozást okozhat. Ennek nagyságrendje 
jelenlegi számításaik szerint előreláthatólag jelentősebb lesz az előző évekénél, 
a nyugdíjrendszert érintő várható változások miatt. A dologi kiadásoknál is 
jelentkeznek néhány intézményt érintően feszültségek. A túlfinanszírozás okait 
természetesen az előző évekhez hasonlóan ez évben is vizsgálni fogják, 
melynek eredményéről a zárszámadásban adnak számot. 
Összességében úgy érzi, a bevételek-kiadások egyensúlya biztosított, a 
számlák teljesítéséhez a megfelelő fedezet rendelkezésre áll. Az év végéig nem 
teljesített kiadások fedezete a pénzmaradvány elszámolás kereteiben – mind 
bevételi, mind kiadási oldalon – 2007-re húzódik át.  
A költségvetés III. negyedéves korrekciója döntő hányadában „technikai” 
jellegű. Ennek egy része a Polgármesteri Hivatalban tervezett tételeknek a 
tényleges felhasználás helyére, az intézményekhez történő lebontása. Emellett 
tartalmaz az anyag a Polgármesteri Hivatalban tervezett feladatok közötti 
átcsoportosítást is, valamint bevétellel összefüggő változásokat, melyek a 
költségvetés mind bevételi, mind kiadási oldalát egyaránt érintik. Az 
előterjesztés felmerült többletigényre nem tesz javaslatot, az ilyen jellegű 
igényeket a féléves korrekció keretein belül kezeltük. 
Kéri az előterjesztések megtárgyalását, a határozati javaslatok elfogadását, 
illetve a rendeletek megalkotását. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 

 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztések elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztések elfogadását. Az ülésen 

felmerült, tartható-e a 3,5 milliárd Ft-os hiány. 10,5 milliárd Ft adóssága 
van a városnak jelenleg.  

 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az 
előterjesztések elfogadását. 

 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztések 
elfogadását. 

 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztések elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság 3 nem szavazat mellett 

támogatta az előterjesztések elfogadását. 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság támogatta az 

előterjesztések elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztések elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: A Fidesz frakció álláspontját ismerteti. Rekord méretű hiány, 
növekvő eladósodás és bizonytalanság jeleit mutató intézményi működés 
jellemzi a költségevetést. Fél évvel ezelőtt és egy évvel ezelőtt is ugyanezt 
mondta. Az adósságspirálba befele haladnak és a kiút sem látszik. 
Polgármester úr a választás előtt azt mondta, megérti a hozzászólását, hiszen 
kampány van, az ellenzék dolga a kritika, de a miskolciak látják a fejlődést.  
Most nincs kampány, de ekkora hiány még soha nem volt. Az egész város 
bruttó adóssága meghaladja a 13 milliárd Ft-ot.  
A beruházásokkal az a baj, hogy erején felül vállalta a város, ráadásul többe 
kerülnek, mint amire az ember gondolna. A Szinva terasz például több mint 400 
millió Ft-ba került.  
Már év elején is látták, tartható költségvetéshez pozitív külső körülmény kell. 
Lehet ilyen például kormányzati döntés értelmében bekövetkező normatíva 
emelés. Már tudják, ennek éppen az ellenkezője valósul meg. A vállalkozók 
segítségére sem lehet számítani. Az intézményi működés bizonytalanságaira 
figyelni kellene. 
Az előterjesztés elfogadását a Fidesz frakció nem támogatja. 
 
Szebeni Péter: Az eredeti tervek megvalósulását nyomon kell követni, ez a 
lényege az üzleti terveknek is. A Közgyűlés március 8-án fogadta el a 
költségvetést, azóta kétszer is készült beszámoló. A mostani anyagban a 
szeptember 30-i állapot szerinti bevételi- és kiadási előirányzatok szerepelnek.  
A várható teljesítés is előrevetíthető. A teljesítés alapján megállapítható, hogy a 
2006. évre jóváhagyott költségvetési tervszámok reálisak voltak. A bevételek 
teljesítése az elvárásoknak megfelelt. A működési kiadások meghaladják az 
időarányosat.  
A költségvetési fősorok változásait – amelyek a korrekció óta történtek – 
részletesen tartalmazza az előterjesztés.  
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Az intézményeket rá kell venni arra, hogy szabad kapacitásaikat hasznosítsák 
ezáltal növelve a bevételeiket.  
Az intézmények gazdálkodása összességében kiegyensúlyozott. 
A felújítási feladatokra szánt 350 millió Ft felhasználása 51,5%. 
A beszámolás időszakában a gazdálkodás feltételei biztosítottak voltak, éves 
szinten az egyensúly biztosított.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
 
4. napirend tárgya:  A 2007. évi átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet 

megalkotása 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A költségvetési tervezés rendjének megfelelően az 
önkormányzat 2007. évi költségvetésének megállapítására – a költségvetési 
törvény elfogadását követően – a tárgyév elején kerülhet sor, így a 
képviselőtestületnek az átmeneti gazdálkodásról rendeletet kell alkotnia. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 

 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

támogatását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés támogatását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés támogatását. 
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

támogatását.  
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság támogatta az 

előterjesztés támogatását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 igen, 3 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
5. napirend tárgya:  Javaslat a helyi adó rendeletek felülvizsgálatára és 

módosítására 
 
Előterjesztő: Dr. Mészáros Miklós jegyző 
 
Polgármester:  Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 igen, 3 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Garamvölgyi Attila: Az idegenforgalmi adóval kapcsolatban elmondja, hogy 
indokolt az emelése, mivel hosszú időn keresztül nem változtattak rajta. 
Kérdése, Tapolca mikor profitálhat az adóbevételből? 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Nem csak az idegenforgalmi 
adóbevételt fordítják Tapolcára. A szándékot érti, de a befizetés töredéke a 
ráfordításnak. A legfontosabb, hogy az idegenforgalmi fejlesztési projektekben 
Tapolcát kiemelten kezeljék.  
 
6.  napirend tárgya:  Javaslat a szociális ellátásokról és a 

lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 19/2003. 
(V.12.) sz. rendelet módosítására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony  
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester úr vezeti. --- 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság  támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szilágyi Gizella: A város honlapján jó volna, ha az aktuális egységes 
szerkezetű rendeletek lennének fent. Kéri jegyző urat, intézkedjen, hogy minél 
előbb készüljenek el az egységes szerkezetű rendeletek.  
 
Dr. Simon Gábor:  Fontosnak tartja az előterjesztést. 2007-ben szociális 
funkcióra 6 milliárd Ft-ot fordítanak. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
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7. napirendi tárgya:  Javaslat az önkormányzat 2007. évi 
költségvetésének koncepciójára 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Az államháztartási törvény és végrehajtási 
rendeletei írják elő, hogy az önkormányzatok költségvetését két ütemben kell 
készíteni. Először a költségvetés koncepcióját, majd ezt követően a tételes 
költségvetést. 
A költségvetési koncepció egy előzetes számítás a várható bevételekre és 
kiadásokra vonatkozóan. Ebben az anyagban kerülnek megfogalmazásra azok 
a további feladatok, teendők is, melyek alapján a tételes költségvetés 
elkészíthető, a költségvetési egyensúly megteremthető. 
Az előterjesztés hasonlóan a korábbi évek gyakorlatához két részre bontható. 
Az első részben a beterjesztett költségvetési törvényjavaslatra alapozva 
mutatták be az államháztartás egészére vonatkozóan a főbb makrogazdasági 
elképzeléseket, súlypontokat. Ezen belül természetesen kiemelt figyelmet 
fordítottak az önkormányzatok forrásszabályozását érintő központi költségvetési 
javaslatok bemutatására. 
Az anyag második részében a központi szabályozás önkormányzatunkat érintő 
hatását vezették le, illetve bemutatják azokat a helyi döntéseket is alapulvevő 
számításokat, melyek alapján a 2007. évi költségvetési koncepció bevételi-
kiadási keretszámait meghatározták. 
Jelen számításaikat a beterjesztett költségvetési törvénytervezetre 
alapozhatták. Ez azt jelenti, hogy két legjelentősebb központi költségvetésből 
származó bevételnél, a normatív állami támogatásnál és a személyi 
jövedelemadónál a számított összeg az előző évek gyakorlatának megfelelően 
még nem tekinthető véglegesnek, a parlamenti módosítások hatására változhat. 
El kell ugyanakkor azt is mondani, hogy – mint azt az előterjesztés is bemutatja 
– a normatív állami támogatások elosztásánál egy teljesen új szabályozási 
rendszert vezetnek be szeptember 1-jétől az oktatási normatívákat illetően.  
Az eddigi gyermeklétszámot figyelembe vevő szabályozás helyébe egy olyan 
finanszírozás lép, melyben a ténylegesen ellátandó gyermeklétszámhoz 
központilag hozzárendelik a finanszírozott osztály, illetve csoportlétszámot, 
valamint az ellátandó óraszámot. Emiatt számításaik az előző évekhez képest 
is nagyobb bizonytalanságot hordoznak magukban. Előzetes számításaik 
alapján a beterjesztett költségvetési törvényjavaslat szerint 2006-hoz képest 
közel 700 millió Ft állami támogatás csökkenés várható. 
A 2007-re számszerűsíthető 44,1 milliárd Ft-os bevételi nagyságrend jelentősen 
alacsonyabb mind a 2006. évi koncepcióban szereplő számításnál, mind a 
2006. évi eredeti előirányzatnál. Ezt az előbb említett normatíva csökkenés 
mellett több tényező együttes hatása okozza: 
 A civil szervezetekhez kapcsolódó normatív állami hozzájárulást 2006. 

évben még az önkormányzatoknak kellett megtervezniük, 2007-ben ezt 
közvetlenül a központi költségvetéstől kapják. 

 Saját bevételeinket illetően is több tételnél – így a MIK Rt. befizetéseinél – 
is alacsonyabb összeggel számolhatunk jövőre. 

 Mindemellett nem számolhatunk jelenleg szabad pénzmaradvánnyal sem, 
mely 2006-ban 700 millió Ft-ot jelentett. 
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A saját bevételeket illetően számításaikat alapvetően a 2006. évi várható 
teljesítésekre alapozták. Növekményt a helyi adóknál számszerűsítettek a helyi 
adórendelet módosításával összefüggésben. 
Jelentősebb külső forrást folyamatban lévő, illetve elnyert pályázatokhoz 
kapcsolódóan vehettek számításba az elnyert pályázatok eredményeképpen. 
A kiadások vonatkozásában a törvényi kötelezettségek mellett a Közgyűlés 
2007. évet érintő kötelezettségvállalásait vették alapul. Számszerűsítették 
természetesen a 2006. évi bérfejlesztések áthúzódó hatását, valamint a 2006. 
évi feladatváltozások 2007. évi költségvetésre gyakorolt hatását. Ilyenek 
például a belépő új intézmények - Műjégcsarnok, Művészetek Háza – 
üzemeltetési költségei, a 2006. X. 1-i energia- és ÁFA változás hatásai. 
A beterjesztett költségvetési törvényjavaslattal egyezően az előterjesztés nem 
számol sem közalkalmazotti, sem köztisztviselői bérfejlesztéssel, valamint 
dologi automatizmussal sem. 
Felhalmozási kiadásokra a koncepcióba 4 milliárd Ft-os keretösszeg került 
beépítésre, mely a már leszerződött feladatokra, elnyert, illetve folyamatban 
lévő pályázatokra nyújt fedezetet. A keretösszeg további bővítésére a 
későbbiekben főként pályázati forrásokból nyílhat lehetőség.  
A koncepcióban számszerűsített bevételek-kiadások közötti hiány mértéke 
meghaladja a 3 milliárd Ft-ot, melynek jelentős része működési jellegű. Mivel 
tartósan működési forráshiányra épülő költségvetés nem vállalható fel, ezért a 
koncepció határozati javaslatában megfogalmazásra kerültek azok a további 
tennivalók, feladatok, melyek végrehajtásával meg lehet teremteni hosszabb 
távon a stabil működés feltételeit. Így elkerülhetetlen a költségvetés kiadási 
oldalának részletes, tételes felülvizsgálata a feladatellátás valamennyi területét 
érintően. Ez kiterjed a jelentős nagyságrendet képviselő önként vállalt feladatok 
felülvizsgálatára, a tartalékok feltárására. Meg kell vizsgálni bizonyos 
tevékenységek hatékonyabb formában történő ellátásának lehetőségét, 
gondolok itt a főzőkonyhák üzemeltetésére, a karbantartási feladatokra, közös 
beszerzésekre, stb. Mindemellett valószínűleg nem kerülhető el az intézményi 
feladatellátás egyes területein a szakmai és gazdasági integráció kérdésének 
megvizsgálása sem. 
A hiány megszüntetésével kapcsolatos feladatokat a koncepció határozati 
javaslata részletesen, tételesen tartalmazza. 
Kéri az előterjesztés megtárgyalását, majd ezt követően a határozati javaslat 
jóváhagyását. Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 

--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 

Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
Dr. Varga Zoltán: A rendszerváltás óta ez a 17. koncepció, amit az 
újragondolás jelzővel illet. Az önként vállalt feladatok pénzügyi oldalról 
történő újrafogalmazása a szinergia hatás érvényesítése érdekében 
szükséges.  

 Pénzügyi Bizottság 4 igen, 3 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta 
az előterjesztés elfogadását. 
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Lenártek András: A bizottsági ülésen kérdésként merült fel, hogy mit 
jelent az új tervezési metodika, az új controlling rendszer, részterületek 
vizsgálata, gazdasági és szakmai integráció, az önként vállalt feladatok 
felülvizsgálata. Az előterjesztő korrekt választ ezekre nem tudott adni.  

 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság módosítójával együtt 
támogatta az előterjesztés támogatását.  

 Oktatási és Kulturális Bizottság 6 igen, 3 nem és 0 tartózkodó 
szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását.  

 Egészségügyi Bizottság 4 igen, 1 nem és 0 tartózkodó szavazattal 
támogatta az előterjesztés elfogadását.  

 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság 7 igen, 3 nem és 0 
tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság támogatta az 
előterjesztés elfogadását.  

 Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 igen, 3nem és 0 tartózkodó szavazattal 
támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: A Fidesz frakció álláspontját ismerteti. Rossz irányba mutató 
folyamatokról szól a koncepció, ezek közül van, ami kiolvasható az anyagból és 
van ami csak sejthető. A költségvetés belső szerkezete romlik, előző évhez 
képest 1,4 milliárd Ft-tal kevesebb jut beruházásra, az adósság-teher pedig 
félmilliárd Ft-tal nő. A működésre az elvonások ellenére sem jut több, lehet 
alultervezésről van szó, de az tény, hogy valamilyen szolgáltatás színvonala 
csökkenni fog. 1,5 milliárd Ft hiányzik számításaik szerint a működtetésből. Az 
MSZP szerint a Parlament erről a kérdésről még tárgyal, a végösszeg változhat. 
Nem hisz abban, hogy nagyságrendi eltérésre lehet számítani, hiszen a 
kormányzat elengedte az önkormányzatok kezét. A kiutat az anyag nem 
mutatja, hiszen csupán általánosságokról szól: megszorítás, olcsóbb 
gazdálkodás, jó hitelek felvétele.  
Felelősen nem dönthetnek a határozati javaslat alapján. Az okokat kellene 
először feltárni, utána felvázolni a megoldási lehetőségeket.  
A város túlköltekezett, a fejlesztések sokba kerültek, a támogatási arány kevés. 
A kampányberuházásokra nem lett volna szükség. Úgy tűnik az intézményeket 
sújtják megszorításokkal. 
Az előterjesztés összességében nem szavaztatható, jó volna tudni, mi a város 
elképzelése a titkolózó mondatok mögött. 
 
Szebeni Péter: Az MSZP frakció álláspontját ismerteti. Nem ért egyet az 
elhangzottakkal, nem lát titkolózó mondatokat, a koncepció feladata az irányok 
meghatározása. A bevételi és kiadási összegek meghatározását a testület saját 
hatáskörében megteheti a központi irányításon túl. A koncepció számszerűsíti a 
következő év feladatait is. A határozati javaslat az egyensúly megteremtéséhez 
szükséges további feladatokat tartalmazza, amelyek a részletes költségvetési 
rendelet kimunkálásnak irányát határozzák meg. 
2007-ben is alapvető célkitűzés, hogy a kötelező feladatok fedezete biztosított 
legyen. A koncepció alapos előkészítő munka eredménye. A várható 
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bevételekkel is kalkuláltak. Az irányelvek alapján alkotják meg majd a 
költségvetési rendeletet. A kormányzat tervezetéhez folyamatosan 
hozzáigazították az előterjesztést. 
A források és feladatok megváltozása miatt az önkormányzati gazdálkodás 
teljes spektrumát át kell gondolni a racionalizálás, megtakarítás tükrében. A 
párhuzamosságokat ki kell szűrni. 
Az önként vállalt feladatokat át kell gondolni, mivel csökken az állami támogatás 
ezen a téren is. 
A bevételi terveket a tapasztalatokhoz igazítják.  
Az intézményi bevételek esetén a saját bevételek növelését is át kell gondolni, 
hiszen új lehetőségek nyíltak meg például a Művészetek Háza és a 
Sportcsarnok esetében. 
A kincstári rendszert továbbra is működtetni tervezik. 2007-ben is szükség lesz 
fejlesztési- és működési célú hitel igénybe vételére is.  
Az intézménygazdálkodásnál a controlling fontos a tudatosság mellett.  
A részterületek összehangolására a párhuzamosságok felszámolása miatt kell 
sort keríteni.  
A pályázatok hatékonyságára nagyobb figyelmet kell fordítani. 
A beszedhetőnek látszó bevételek 41,1 milliárd Ft-ot tesznek ki, a 
számszerűsíthető kiadások összege: 47,1 milliárd Ft.  
A költségvetés elfogadásakor már kell határozni a hiány pótlásának a forrását 
is. 
A koncepció új gazdálkodási módszert vázol, élesen külön kell választani a 
kötelezően ellátandó és a szabadon választott feladatok finanszírozását. A 
rendszerek tartalékait ehhez fel kell tárni, a kintlévőségeket be kell hajtani.  
Az MSZP frakció a koncepciót elfogadásra javasolja. 
 
Szabó Tamás: Az SZDSZ frakció álláspontját ismerteti. A koncepció előzetes 
képet vázol a feladatokról, a bevételek és kiadások alakulásáról. A prioritásokat 
kell ennek érdekében meghatározni. A tartós egyensúlyhoz hatékonyság, 
versenyképesség és monitoring szükséges. 
A holding létrehozása előrelépés a hatékonyság területén, a tanulságokat 
azonban már most is le lehet vonni. Strukturális reformra van szükség, a 
felesleges dolgokat fel kell számolni. 
A versenyképesség fokozásának a hivatali munkában és az oktatásban, 
szakképzésben is meg kell jelennie. A szakképzés átalakítása sürgető feladat. 
A hatékony monitoringot már korábban is elvárásként fogalmazták meg. Jó 
volna tudni, hogy a korábbi döntések hogyan valósultak meg.  
A városnak az új fejlesztési lehetőségeit az említett három szempont szerint kell 
megvalósítania. 
Egyetért Lenártek Andrással, az országos költségvetés számait ismerve, a 
bevételek növekedése nem várhat. Nem került a város adósságspirálba, de 
tovább már nem terhelhető. 
 
Juga György: Ha valaki 5 évvel azt mondja, hogy a megszorításokról 
beszélnek majd a város működésének fenntartása érdekében, igen csak 
kételkedett volna. Az EU csatlakozás ellenére is arról kell beszélni, hogy az 1-
1,5 milliárd Ft működési hiányt hogyan gazdálkodja ki a város. 
A koncepcióból kiolvasható a városvezetés megoldási javaslata, ami nem más, 
mint a szolgáltatásokban való visszalépés, ami egzisztenciákat is érinthet.  
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Az iskolai konyhák fenntartásának kérdéséről már többször volt szó. Az 
általában jól működő kis konyhákkal szemben áll a kiszállított étkeztetés. 
Szerinte ez nem vezet a szolgáltatások fejlesztéséhez. 
Ugyanilyen kérdés, jó-e a karbantartó státusz az iskolában, vagy adott esetben 
jobb-e az, ha egy nagy cég végzi az összes iskola karbantartási tevékenységét. 
Szerinte az utóbbi nem jó irány. 
 
Illyés Miklós: 517 millió Ft a sportra tervezett összeg. Szegeden ugyanez az 
összeg 1 milliárd Ft. Nem kér teljesíthetetlen dolgokat, de 40-50 millió Ft-ot át 
kellene a sport területére csoportosítani.  
A sport városmarketinggel is összefügg, utal a Miskolcon megrendezett 
világversenyek várost népszerűsítő funkciójára.  
 
Horváth Ottóné: Az államháztartási reform kapcsán a szakágazati 
miniszterektől azt kérték, ne a ráfordításokról beszéljenek, hanem a 
feladatellátásról és az ehhez tartozó támogatásokról. 2001-ben 76 volt az állami 
normatív támogatás, amit az önkormányzatok lehívhattak, 2005-ben ugyanez 
178. Ezek a változások rángatták az önkormányzatokat. Most az 
önkormányzatokat arra kérik, hogy feladataikat vizsgálják felül. Az önként vállalt 
feladatoknál a párhuzamosságok megszüntetése a minőség romlásának 
elkerülése a cél. Az oktatásnál különösen fontos ezen szempontok szem előtt 
tartása.  
Országos szinten Miskolc az elsők között szerepel az oktatás területén. 
 
Szűcs Tamás: A koncepcióból az olvasható ki, hogy öncsonkítást hajtanak 
végre. Ezt lehet racionalitásnak hívni. A kulturális területre kevesebbet 
terveznek, mint tavaly. Kevés az előterjesztésben az információ, a kockázatos 
adatok pedig szinte hiányoznak. 
 
Nyírő Pál: Köszönetet mond a Pénzügyi Főosztály dolgozóinak munkájukért, 
hiszen igen komoly előterjesztés fekszik a képviselők előtt.. Még az 
egészségügyi téma feszegetésénél dobták fel az öncsonkítás kifejezését, de 
nem erről van most szó. Konstruktív javaslatokra, ötletekre van szükség. Az 
anyag tényszerűen közöl adatokat, világos és átlátható. 
A Pénzügyi Bizottság tagja lett ebben a ciklusban. Az ülésen elhangzottakhoz 
képest Lenártek András elnök úr a sajtónak bizottsági véleményként adta elő 
több ízben a saját álláspontját. Az nem igaz, hogy a jelenlévő szakember nem 
válaszolt, vagy nem tudott válaszolni a kérdésekre, az más dolog, hogy nem 
tetszik valakinek a válasz.  
Jegyző urat kéri, hogy a Pénzügyi Bizottság referense által készített 
jegyzőkönyvből ezentúl egy példányt kapjon. 
 
Dr. Szinay Attila: A koncepció azt vetíti előre, hogy igen nehéz gazdálkodású 
év áll előttük. A reformnak nevezett megszorító intézkedéseket a miskolciak is 
nehezen viselik. Az, hogy az önkormányzatokra nehéz idők jönnek, parlamenti 
döntés eredménye, hiszen ott döntenek a támogatásokról. Ha konstruktivitást 
várnak az ellenzéktől, jó volna az információkat rendelkezésre bocsátani. A 
holdingot említi példaként, sem az irányító, sem az ellenőrző szervben nincs 
ellenzéki delegált. 
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Lenártek András: Amikor az újság megkereste, a bizottság és a saját 
véleményét is elmondta. Az ellenzéki képviselőknek igenis voltak olyan 
kérdéseik amelyekre nem kaptak kielégítő választ. Hozzáteszi, ez nem 
főosztályvezető asszony hibája. Ma sincs olyan személy a Közgyűlésen jelen, 
aki megmagyarázná mit jelent az, hogy megszorítás, integráció, karbantartás és 
étkeztetés kiszervezése, controlling, stb. Nem a szakemberek hiánya miatt nem 
tárgyalható az anyag, hanem a városvezetők nem akarják megosztani az 
információkat az ellenzékkel. Titkolózásról van szó, vagy ha nem így van, akkor 
maga az előterjesztés nincs még tárgyalható stádiumban.  
A bizottsági véleményt egyébként a jegyzőkönyv szerint ismerteti. 
 
Dr. Simon Gábor: Dr. Szinay Attila és Lenártek András felszólalásaiban 
pszichikai defektust érez. Nem úgy néz ki, hogy együtt tudnak dolgozni az 
ellenzékkel. Valószínű a választási veszteségeik eredményezik a 
hozzászólásaik hangvételét. El kellene gondolkozniuk, miért nem ők kapták 
meg a miskolciak bizalmát. Az ellenzék szerint jó minden, ahogy van, a 
változatlanság költségvetésére szavaznának. A koncepció nem követi ezt a 
filozófiát, szó nincs titkolózásról, irányelvek meghatározásáról döntenek ma. Az 
irány megjelölése nem azt jelenti, hogy konkrét döntések születnek, ezért kár 
idehozni az étkeztetést, vagy a karbantartást. 
A város működési reformjának három nagy részterülete van: a hivatal, a hivatal 
apparátusa, a hivatal működése. Ezek döntően Jegyző úrhoz kötődnek, aki a 
folyamatokat már megkezdte a struktúra átalakításával és az informatikai 
fejlesztéssel. A hivatal átalakítása egy folyamat, most köztes állapotban van. 
Az intézmények működése is áttekintésre szorul. A szolgáltatás színvonalát 
meg kell határozni.  
Lenártek András képviselő úr elfelejtette, hogy 2006-ban közel 7 milliárd Ft-os 
beruházást valósított meg a város. 
 
Dr. Szinay Attila: Elmondja, nincs semmilyen pszichés baja a frakciónak, az 
elképedés jellemzi hozzáállásukat, mivel nem értik, hogyan lehet ennyire 
szembe menni a választási ígéreteikkel.  
Érdekes, hogy a Polgármesteri Hivatal átszervezése még nem ért véget, hiszen 
4 éve ezt csinálják. Van még a jóból, vagy itt a vége? 
 
Lenártek András: A fejlesztéseket nem vitatja, de az tény, hogy a 
hitelállomány ehhez képest óriási. Két évvel ezelőtt is elmondta, hogy nem jó 
erőn felül is bevállalni beruházások kivitelezését.  
Nem most kell számon kérni az ellenzéket. A koncepció nem tartalmaz szerinte 
irányelveket, titkokról szól. Idézi a koncepció definícióját. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Arra gondolt, jobb helyzetbe kerül 
a város 2006-ban, de nem így lett. Az aggodalom jogos, hogyan tudnak kijönni 
ebből a problémás szituációból. Az átszervezés mindig fáj, de néhány lépés 
megtétele elkerülhetetlen. Miskolcnak van az egyik legkiterjedtebb 
intézményhálózata, úgy, hogy nem a leggazdagabb város. A hitelállomány 
valóban nőtt, de Miskolc ma már jobb pozíciókkal rendelkezik. A közvélemény 
azt mondta, nem volt jó a Fidesz és váltani kell. Ez világosan kiderült a 
választáson. 
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Céljuk, a döntő többségnek élhető város legyen Miskolc, mert azzal tisztában 
van, lesznek vesztesei is ennek a folyamatnak.  
 
8. napirendi tárgya:  Javaslat a Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt. 2007. 

évi ingatlangazdálkodási tervére 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester:  Az előterjesztéshez előterjesztői módosító került kiosztásra. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen, 3 nem és 0 

tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság 7 igen, 3 nem és 0 

tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 igen, 3 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: Azt nem tudja eldönteni, jobb, vagy rosszabb város lesz-e 
Miskolc jövőre, az biztos, hogy drágább lesz. Az ingatlangazdálkodás három 
szempontot határoz meg, ez olvasható az előterjesztésben és egyet is ért vele. 
Iparterületek vásárlására komoly összeget fordított a város, ennek ellenére nem 
telepedett le komoly vállalkozás az elmúlt 4 évben. Mi a helyzet a 
befektetőkkel? Terület már van, mégsem jönnek a vállalkozások. Hol van a baj?  
Jövőre 586 millió Ft bevételt tervez a város ipari- és intézményi területek 
értékesítéséből. Ebben van már valamilyen pozitív fejlemény? 
A kötvénykibocsátásból befolyó összegekből biztos, hogy homlokzatot kell 
festeni? Nem volna-e jobb átgondolni a struktúraátalakítást? 
A Plaza projekt eredményes, az emelt üzleti bérleti díjak hozták a plusz 
bevételeket, de nem biztos, hogy ez volt a lehető legjobb döntés. Az 
üzlettulajdonosokat komoly próbatétel elé állították, például egységes üzletkép 
kialakítása, bevétel orientált hozzáállás alakult ki a városvezetés részéről, de a 
kínai dömpinget nem sikerült kiszorítani. 
A jogi rendezetlenség kérdése már a Plaza projekt lején felmerül, azóta komoly 
perek zajlanak.  
Kérdése, kormányzati szintű egyeztetés volt-e. 
A PPP-s konstrukció hol tart a bérlakások területén? 
 
Kovács Józsefné: Miskolcon kevés a bérlakás, a megüresedett lakásokra 
benyújtott pályázatok jóval meghaladják a rendelkezésre álló lakások számát. 
Hogyan kell értékelni azt, hogy egyfelől értékesítik a lakásokat, a másik oldalon 
viszont hiányként jelennek meg a rendelkezésre álló lakások. 
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A szociális bérlakásokból hány darab épülne a városban és hol? 
A lapos tetős házak tetőtér beépítésével célszerű volna foglalkozni. A 
Selyemréten ezzel a módszerrel 32 lakást alakítottak ki.  
 
Fábián István: A panelprogramnak vannak előnyei és hátrányai egyaránt. Sok 
családnak hitelt kell felvennie, hogy részt vehessenek a programban. Nem 
minden esetben valósul meg a duplakörös hőmennyiség-mérési rendszer 
kiépítése, így a rezsiköltség nem lesz kevesebb, maximum egészségtelenül 
meleg lesz a lakásban.  
Spórolni lehetne úgy is, hogy nem indokolatlan távolságból szállítanák a meleg 
vizet. Az alternatív energiák felhasználást jobban kellene támogatni. 
A lakások gépészetének is meg kellene újulnia a rekonstrukció során. 2006-ban 
107 pályázatot nyújtottak be.  
Az előterjesztésből nem derül ki, hogy a tervekhez képest mennyi panel újult 
meg. Kérdés, lesz-e jövőben az embereknek pénze a panelprogramra a 
megszorítások mellett. 
 
Dr. Tompa Sándor: Pozitívan értékeli, hogy vannak olyan kérdések, 
amelyekben egyetért az ellenzék. Nehéz egy adott bérházban a vegyes 
szociális összetételű lakóközösséget rávenni, hogy részt vegyen a programban. 
A gépészeti rekonstrukciót valóban kiemelten kell kezelni. 2006-ban 75 épület 
felújítása folyik. Az idén beadott 107 pályázatból 20 pályázat esetén 
hiánypótlásra van szükség, de nagy valószínűséggel ezeket is befogadja a 
tárcaközi bizottság, tehát a felújítás megindulhat jövőre. 
Tervezik a februári Közgyűlésre előterjesztésben beszámolni a panel program 
valamennyi ügyéről, feladatáról.   
 
Polgármester:  A napirend feletti vitát lezárja. A perekről nem volt információja. 
Igaz, hogy nem csak a homlokzatokat kellene felújítani, de ez összetett 
probléma. Könnyebb lenne külső forrásokat is bevonni, ha nem lennének 
vegyes tulajdonú ingatlanok. Az önerő kérdése a legnehezebb dolog.  Megadja 
a szót a MIK Zrt. képviselőjének, reagáljon az elhangzottakra. 
 

--- Az ülést Szűcs Erika alpolgármester asszony vezeti. --- 
 
Molnár Zoltán: A jövő évi befizetésekhez kötődően ingatlanértékesítésből 586 
millió Ft bevételt terveznek. 460 millió Ft értékben konkrét területek 
értékesítésének előkészítése megtörtént. A Zsarnai piac, a Boldva utca, 
Fonoda utca, Sajószigeti utca területét említi példaként. A József A. u. 46-60. 
egy nagyobb területű ingatlan, itt a problémák összetettek. 
A MIK Zrt. a lakás mobilitás területén komoly előrelépéseket tett. Jóváhagyták a 
lakásportfolió kezelését, 1,7 milliárd Ft-os kötvény kibocsátására is sor került. A 
Fonoda utcai emeletes épületben 97 lakást újítottak fel szociális bérlakás 
funkció megvalósításával.  
A PPP program keretében 89 db lakásról lehet beszélni, amelyek közül 29 
lakás tetőtér-beépítéses.  
A MIK Zrt. kötvényprogram keretén belül rendelkezésre álló források terhére 
tervezi a szociális bérlakások bővítését. A költségelvű bérleti rendszert a 
Közgyűlés elfogadta, a bevezetés folyamatos.  
Új lakások építésére is előkészítettek területet a Pozsonyi utcában. 
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A panelpályázatok kezelése műhelymunkát jelent. 107 pályázatról van szó. A 
MIK Zrt. a MIHŐ Kft-vel közösen végzi a kivitelezést.  
 
Bernáth Attila: A főutcai Pláza projekttel kapcsolatban elmondja, hogy a 80%-
os ingatlan-megújulás látható, ezt támasztják alá a pozitív visszajelzések is. Az 
igaz, hogy tömb-rehabilitációra van szükség.  
Az iparterületekkel kapcsolatban elmondja, hogy az örökölt 0 állapothoz képest 
a város létrehozta ipari parkját, területeket vásárolt, megtervezte a 
közművesítést és ezzel egy időben folyamatosan pályáznak.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Ebédszünetet rendel el. 
 

--- szünet után --- 
--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 

 
9. napirendi tárgya:  Javaslat a 2007. évi belső ellenőrzési terv 

megállapítására 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási és Kulturális Bizottság 7 igen, 0 nem és 2 tartózkodó 

szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság 7 igen, 2 nem és 0 

tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 
támogatását.  

 Jogi és Ügyrendi Bizottság módosítójával együtt támogatta az 
előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Írásban felkereste egy hölgy és szakmai észrevételeit adta elő, 
de arra nincs felhatalmazva, hogy a nevét elárulja. Felkéri Lőrincz Zoltán urat, 
reagáljon a felvetésre. 
 
Lőrincz Zoltán: Az e-mail, amelyet Polgármester úr említett szakmailag nem 
alátámasztott és jogilag sem helytálló. Az előterjesztés visszavonása nem 
indokolt.  
 
Polgármester: Megadja a szót Jegyző úrnak, reagáljon az elhangzottakra. 
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Dr. Mészáros Miklós: Évek óta zajlik a vita arról, hogy az önkormányzatok 
ellenőrzési rendszere hogyan alakul. Több jogszabály is foglalkozik ezzel a 
kérdéssel. Az ellenőrzést meg kell valósítani, a problémát a függetlenített 
ellenőrzés definiálása okozza. A levélíró azt fejtegeti, hogy nem lehet független 
az olyan ellenőrzés, amelyet köztisztviselők végeznek belső szervezeti egység 
keretei között. Azt nem vitatja, hogy finomításra szükség van, de a beterjesztett 
ellenőrzési terv jogi aggályokat nem vet fel. 
 
Polgármester:  Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
10. sz. napirend tárgya:  Pályázati kiírás oktatási-nevelési intézmények 

magasabb vezetői álláshelyének betöltésére 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Előterjesztői módosító került kiosztásra, ami elírási hiba 
kijavítására ill. iskola-nevek pontosítására vonatkozik. 
Ezt figyelembe véve kéri az előterjesztést véleményező bizottságok 
álláspontjának az ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
Horváth Ottóné: Szóbeli kiegészítése, a kiírásba kerüljön be, hogy 
amennyiben bármelyik intézményt az átszervezés érinti, semmisnek 
tekintik ezt a kiírást. 

 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Polgármester: Horváth Ottóné képviselő asszony kiegészítését előterjesztői 
módosítóként befogadja.  
 
11. sz. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc város művészeti és tudományos 

ösztöndíjainak adományozására 
 

Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 

Polgármester: A művészeti és tudományos ösztöndíjak adományozására 
vonatkozó rendelet szerint az Önkormányzat évi két alkalommal hirdeti meg a 
pályázatot: március és szeptember hónapban. 
2006. II. félévében 1 db pályakezdő és 6 db Útravaló Európába pályázat került 
kiírásra, a kiosztható pénzösszeg járulékokkal együtt: 1.361.500 Ft.  
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Ezt figyelembe véve kéri az előterjesztést véleményező bizottságok 
álláspontjának az ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
12. sz. napirend tárgya:  Javaslat ellátási szerződés megkötésére a 

Szimbiózis Alapítvánnyal az általa működtetni 
kívánt Habilitációs Központra vonatkozóan 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 

 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 igen, 0 nem és 3 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
13. sz. napirend tárgya:  Szűcs Erika alpolgármester asszonynak az Önálló 

Másság Életminőség Fejlesztő Alapítvány 
kuratóriumi elnöki tisztségének betöltésére 
vonatkozó közgyűlési hozzájáruláshoz 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
14. sz. napirend tárgya:  Javaslat közhasznú szervezetek megszüntetésére, 

alapító okirat módosítására 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Kéri, hogy az előterjesztői módosítást is figyelembe véve 
tárgyaljnak az előterjesztésről. Megszüntetésre nem kerül sor, így az 
előterjesztés címe is módosul. 
Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság módosítójával együtt egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
15. sz. napirend tárgya:  Javaslat közművelődési megállapodások 

megújítására és új megállapodás kötésére 
közművelődési feladatellátás céljából 

 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester 

 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Fedor Vilmos alpolgármester: 1997. évi CXL. törvény rendelkezik a 
közművelődés feltételeinek biztosításáról, ami az állam és az önkormányzat 
feladata. Miskolc tart fenn saját intézményeket is és közművelődési 
megállapodással is lát el feladatokat. Az Avason nem épült sem könyvtár, sem 
kulturális intézmény. Pozitív esemény, 10 civil szervezettel kötöttek 
megállapodást. 
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Most a testületnek az új megállapodások megkötéséhez kell hozzájárulását 
adnia. 
Nyulászy Istvánné képviselő asszony évek óta dolgozik a Gárdonyi Géza 
Művelődési Ház ügyén. Javasolja ez esetben is megkötni a megállapodást.  
 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális  Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Nyulászy Istvánné: Ha a Hejőcsabai Fiatalok Egyesületével megkötik a 
megállapodást a szervezet a Gárdonyi Géza Művelődési Házban folytathatja 
munkáját. Az önkormányzat költségvetési támogatásán túl pályázati 
forrásokkal, vállalkozói tőke bevonásával egészítheti ki működését. Éves 
beszámolási kötelezettség terheli az önkormányzat felé.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja.  
 
 
16. sz. napirend tárgya:  Javaslat 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú 

Város közigazgatási határán belül útburkolat 
kátyúzása, balesetveszély, úthibák elhárítása 
városüzemeltetési feladat közbeszerzési 
pályáztatásának engedélyezésére 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester 

 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: A Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 
ülésén azt mondta a módosítást előterjesztőiként el tudja fogadni, de azóta 
egyeztetett a közbeszerzés szakembereivel, és visszavonja ígéretét. 
Javasolja, a társaságnál működő közbeszerzési bizottság egészüljön ki a 
városfejlesztési, a gazdasági és a jogi bizottság egy-egy képviselőjével. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
 

 25 



Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság módosítójával együtt 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: A pályázat tervezésekor érdemes mérlegelni a 
versenytárgyalásos módszer alkalmazásának lehetőségét.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja.  
 
17. sz. napirend tárgya:  Javaslat 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú 

Város közigazgatási határán belül parkfenntartás 
városüzemeltetési feladat közbeszerzési 
pályáztatásának engedélyezésére 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester 

 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: A képviselők kaptak egy Cd-t a parkosításról, a 
tervekről, költségvetési háttérrel. Az előterjesztés a Városgazda Kht. és a 
Városüzemeltetési Osztály tapasztalatai, az elvégzett feladatok tükrében 
konszenzussal született. 4+2 parkfenntartási körzetet alakítottak ki. A munkát 4 
évre biztosítanák a vállalkozónak. Saját hatáskörében, saját eszközeivel fogja a 
feladatokat ellátni. Az elszámolás és az ellenőrzés az önkormányzatnál történik. 
Kéri Jegyző urat a Városüzemeltetési Osztályon nevesítsenek egy főkertészt, 
aki belső építészként, designerként a város külső képének kialakítását 
összefogná. 
A Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság módosítóját nem tudja 
támogatni. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság módosítójával együtt 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A főkertész-főszépítőnek legyen 
szakmája, de ami még fontosabb legyen érzéke és ambíciója, hogy a város 
egészének hangulatát megtervezze. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja.  
 
18. sz. napirend tárgya:  Javaslat a települési folyékony kommunális 

hulladék 2007. január 1-jétől érvényes szállítási-
ártalmatlanítási díjainak megállapítására 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester 

 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
19. sz. napirend tárgya:  Miskolc városi villamosvasút fejlesztésének 

jelenlegi helyzetéről szóló beszámoló 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A napirend tárgyalásához meghívást kapott a Főmterv-Cowi 
szakértői csoport, melynek képviseletében Hladon Andrea és Raskó Géza jelen 
van a Közgyűlésen. 
 
Raskó Géza: A munka áprilisban kezdődött, novemberre elkészült a részletes 
megvalósíthatósági tanulmány, az előzetes környezetvédelmi- és 
örökségvédelmi hatástanulmány. Az engedélyezési tervek is elkészültek, a 
döntéshozó szervekhez benyújtották. A pályázati formanyomtatvány 
kidolgozása a következő lépcső. 
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Az EU követelményeinek a program megfelel. A megtérülésről el kell mondani, 
hogy a projekt forráshiányos. Központi források bevonásáról még nincs konkrét 
információ. 
Az EU korábban ilyen jellegű projekteket nem támogatott, ezért most élni kell a 
lehetőséggel. 
 
Polgármester: Nem igaz, hogy a 4-es metróra költik a pénzt, a kormány 
támogatja a közösségi közlekedés fejlesztését. Kéri a bizottsági vélemények 
ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 7 igen, 0 nem és 4 

tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 5 igen, 0 nem és 3 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: Annak idején igent mondtak erre a nagyprojektre, hiszen sok 
szempontból támogatandó a közösségi közlekedés fejlesztése. Az viszont a 
megszorítások tükrében érdekesen hangzik, hogy 5 milliárd Ft önrészt kell 
hozzátenni. Milyen alternatív projektek merülhettek volna fel? 
Kéri Polgármester urat, ossza meg véleményét, jó úton járnak-e és lehetett-e 
volna másfele menni. 
 
Polgármester: Támogatás nélkül igen sokba kerülne a felújítás. A közlekedési 
projektek tárgyalásánál az intermodális központ is felmerült tárgyalásakor az a 
Tiszai pályaudvar és térsége, illetve az OMV alatti térség jött szóba, mint 
bekapcsolható részek. Az É-D villamos pálya nyomvonalának előkészítettsége 
megalapozatlan volt.  
 
Lenártek András: Amint Polgármester úr is elmondta, ha nincs más projekt, el 
tudják fogadni. Kétféle információ van, az egyik szerint pályahosszabbítás 
nélkül az EU nem fogad be pályázatot, a mások szerint pályamódosítás nélkül 
is lehet pályázni. A két lehetséges önrész között 1,5 milliád Ft van. Lehet-e úgy 
irányítani a folyamatokat, hogy gyengített költségvetéssel pályázzanak? 
 
Polgármester: A felvetés jogos, az EU-s szakemberek is változó információkat 
hoztak, az önrész is változott. 
 
Raskó Géza: A meghosszabbítási javaslatot több szempontból is javasolták. A 
gazdaságossági számítások is azt mutatják, hogy a megtérülés ez esetben 
nagyobb, a kockázatok figyelembe vételével is. Nem tudja, honnan származik 
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az az információ, hogy a meghosszabbítás nélküli változatot nem támogatja az 
EU.  
Az félrevezető, hogy akár 1 milliárd Ft-ot is meg lehet takarítani az önrésszel. A 
projekt megtakarításai akkor érvényesülnek, ha más közlekedésszervezési 
módosításokkal együtt kezelhetőek. 
 
Dr. Tompa Sándor: A projekt nem kizárólag Diósgyőrről szól. A bizottsági 
ülésen is kérte az MVK Zrt. munkatársát, hogy a cég honlapjára tegyék ki a 
digitális szimulációt. A diósgyőri képviselők tartottak fórumot erről a kérdésről, 
ahol sok észrevétel elhangzott. Az emberek támogatják a kevésbé szennyező, 
gyors tömegközlekedést. 
Tapasztalat szerint akkor van komoly esélye a városnak, ha nem húzzák el a 
vitát. A 4-es metró kontra villamos fejlesztés kérdésében is ez a helyzet. 
A városnak van közlekedésfejlesztési koncepciója, amire lehet alapozni.  
A villamos projektnek jó előkészítettsége van, indítható projektről van szó. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja.  
 
 
 
A sürgősségi napirendek tárgyalása következik: 
   
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az Észak-magyarországi Regionális 

Képző Központ szervezeti átalakítására 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A szociális és munkaügyi miniszter levélben azzal kereste meg, 
hogy a regionális munkaerő-fejlesztő és képző központokat legkésőbb 2007. 
január 1-jéig a regionális munkaügyi központokba kell összevonni és kérte az 
ezzel kapcsolatos álláspont kialakítását, melyet a határozati javaslat tartalmaz. 
A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend feletti vitát 
megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: Az ÉRÁK első 10 munkatársának egyike volt. PHARE 
program keretében alakult meg az intézmény, szakértők segítették munkájukat 
tapasztalataik átadásával. Nyugat-Európában ezek a szervezetek önállóságuk 
megtartásával sikeresen működnek hosszú távú megállapodások mentén. A 
Fidesz frakció nem támogatja az előterjesztést. 

 
Polgármester: Érti Lenártek András képviselő úr aggályait. 1/6-od tulajdont 
forgalmi értéken vásárolják meg az önkormányzattól. Lezárja a napirendi pont 
vitáját.  
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2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a „Sportkoncepcióból adódó 
ellátandó feladatok meghatározására” II.  

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester  
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: 200.000 Ft-ot javasol a Sportkoncepció feladatai 
keretéből a Peking 2008-as program népszerűsítésére átutalni, valamint egy új 
sportág, az ún. „nyári jégkorong” támogatását is indítványozza. Kéri a testület 
támogatását.  
 

--- Az ülést Fedor Vilmos alpolgármester úr vezeti. --- 
 

Fedor Vilmos alpolgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem 
került sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Ferenczi Sándor Egészségügyi 

Szakközépiskola tornatermére vonatkozó 
– „Sport XXI. Létesítményfejlesztési 
Program” keretében PPP konstrukcióval 
megvalósuló – beruházás közbeszerzési 
eljárásának megindítására és egyes 
felhatalmazások megadására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Fedor Vilmos alpolgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem 
került sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: A PPP-s rendszer keretében megvalósuló beruházásokról már 
több ízben kifejtették véleményüket, de a mostani a tipikus állatorvosi ló esete. 
A konstrukció azért hibás, mert olyan területeken próbálják ezt a módszert 
alkalmazni, ahová nem való. Egy közoktatási intézmény tornatermét butaság a 
privát szférával összekeverni. Az üzleti szféra domináns jellege alapfeltétel 
volna. Közbeszerzés keretében próbálják az építtetőt - aki egyben üzemeltető is 
- kiválasztani. A kiírási rész igen érdekes. Olyan valaki építheti meg a csarnokot 
és üzemeltetheti, akinek az alkalmazásában áll egy olyan személy, akinek 
legalább 5 éves gyakorlata van 1800 m2-es létesítmény üzemeltetésével 
kapcsolatban. Vannak ilyen emberek Magyarországon, ők a sportcsarnok 
igazgatók, de ők ritkán állnak építési vállalkozások alkalmazásában. Ugyanilyen 
előírás a majdani építtető felé, hogy egy szintén 1800 m2-es komplexum 
üzemeltetésére, vagy PPP-s konstrukcióban történő teljesítésére vonatkozó 
referenciája legyen. Ilyen sem nagyon akad. A referenciát ennél az egy pontnál 
nem az elmúlt 3 évből kéri a pályázati kiírás, hanem 2002. és 2004. közötti 
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időszakból. A PPP-s konstrukció első kiírása 2004-ben volt, tehát 2002. és 
2004. közötti időszakból nem is lehet referenciát felmutatni. 
Javasolja, ebben a formában ne fogadja el a Közgyűlés az előterjesztést. 
 
Szebeni Péter: Az MSZP frakció 10 perc tanácskozási szünetet kér.  
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Elrendeli a tanácskozási szünetet. 
 

--- szünet után --- 
--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 

 
Dr. Simon Gábor: Ügyrendi javaslata, folytassák a napirendek tárgyalását és a 
végén térjenek vissza ehhez a ponthoz. Az előterjesztés valóban sok problémát 
tartalmaz. A Minisztérium adta a formanyomtatványt, minisztériumi előírásokról 
van szó a határozati javaslatot is a Minisztérium szeretné a testületre 
ráerőszakolni. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 33 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 

 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Gyermekvédelmi 

Központ alapító okiratának módosítására   
 

Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Semmelweis Kórház-

rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház 
valamint a Diósgyőri Kórház-
rendelőintézet struktúrájának 
átalakításával kapcsolatos normatíván 
belüli kapacitás módosításra 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
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Polgármester: A közérdekű bejelentések, interpellációk tárgyalása 
következik. Hozzászólásra jelentkezett képviselőtársainak adja meg a szót. 

 
Balogh Zoltán: Martin-kertvárosban a gépjárműforgalom egyre nagyobb 
problémákat generál. Sajnos a teherforgalom is érinti a városrészt a Tiszai 
pályaudvar és a felüljáró felől. Csúcsidőben 20-30 percre nő a várakozási idő. 
Utal arra, hogy Y-híd létesítését ígérték annak idején, de ebből nem lett semmi.  
Javasolja, hogy a sorompó előtti MÁV őrházat sajátítsa, vagy vásárolja meg a 
város, ezáltal a sáv kiszélesíthető, a forgalmi dugók száma redukálható.  
Javasolja, Puskás Ferencről nevezzenek el utcát. 
 
Polgármester: Kéri, írásban adja be felszólalását képviselő úr, mivel a 
hozzászólási idő lejárt. 
Javasolja, bővítsék a kört, nem feltétlenül utcaelnevezésben kell gondolkozni, 
például intézményt is el lehet nevezni Puskás Ferencről. 
Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Kovács Józsefné: A MÁV telep rendezéséről ma már volt szó. Az előzetes 
megállapodás az új megállapodással valóban hatályát veszítette. 70 család él 
ezen a területen, vannak, akik a házukat felújították már. Ki felelős azért, hogy 
legalább a Konzumig zúzalékos út legyen? Most bokáig érő sárban járnak az ott 
élők. 
 
Polgármester:  Képviselő asszony 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Dr. Zsiga Marcell: Polgármester úr válaszát megköszöni, amit az előző 
Közgyűlésen előadott kérdésére kapott. Kifogásolja, hogy nem kimondottan a 
felvetésére kapott választ. Azt szerette volna tudni, hogy a Miskolc Holding Zrt-
nek miért van szüksége luxus gépjárművek beszerzésére. A közbeszerzési 
kiírásban a kényelmi funkciók kihangsúlyozására került sor: 170 lóerő minimális 
teljesítmény, 10 hangszórós MP3 lejátszására alkalmas audio rendszer, 6 
lemezes CD váltó, bőr ülések, stb. A miskolciakban talán kicsit visszás 
érzéseket válthat ki az, hogy például az MVK Zrt. a lakosságot érintő komoly 
áremeléseket hajt végre, amíg a holding vezetői luxus kocsikkal utaznak.  
 
Polgármester: Vezetői gépjárművek vásárlása egy új cégnél mindenképpen 
szükséges. Az, hogy az említett feltételek kellenek-e, azt nem tudja 
megmondani. A látványos dolgoknak van nagyobb hírértéke, értéktől 
függetlenül. Extra luxus dolgokra nem bólintanak, erről biztosítja képviselő urat. 
Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Juga György: Egy városképi problémára hívja fel a figyelmet. Kérdése, milyen 
városképi, építészeti kontroll kíséri a panelrekonstrukciót? Azért kérdezi, mert 
az ő szemét kifejezetten bántják a kiválasztott színek. A Szentpéteri kapu 99. 
számot említi, ami kimondottan csúnya harapós zöld színű lett.  
 
Polgármester:  Jogosnak tartja a felvetést, hasonlóan látja ezt a problémát. 
Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. 
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Lenártek András: A Selyemréti Strandfürdő ügye egyelőre rendeződni látszik 
azáltal, hogy a város vállalta a büntetés kifizetését. A víz sokkal tisztább az 
előző évi állapothoz képest és ezt a fürdőzők is érzik. A fejlesztés nincs olyan 
állapotban, hogy kivitelezhetővé váljon. Nehezebb támogatást szerezni, de 
talán nem lehetetlen. A túlfolyás, mint energiavesztés problémája még mindig 
adott.  
A Szentpáli Szakközépiskola épületét a Közgyűlés döntése értelmében a 
városvezetés fejlesztés céljára eladta, azzal a kikötéssel, hogy 40%-os 
beépítettség mellett, 50%-ban lakást, 50%-ban közfunkciót lásson el az 
ingatlan. Nem tudni miért, de a döntést megváltoztatták és a kis telken 180 
lakás lesz, ami a történelmi belvárost egyszerűen agyonnyomja majd.  

 
Polgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Dr. Mészáros Miklós: Tájékoztatja a lakosságot, hogy a kihelyezett 
ügyfélszolgálati irodák december 20. és január 2. között zárva lesznek.  
A Közgyűlést követően a vagyonnyilatkozatokat átvehetik a képviselők.  
 

--- Az elfogadott ügyrendi javaslat értelmében a Közgyűlés visszatér a 
 3. sürgősségi napirend  

(Javaslat a Ferenczi Sándor Egészségügyi Szakközépiskola tornatermére 
vonatkozó – „Sport XXI. Létesítményfejlesztési Program” keretében PPP 

konstrukcióval megvalósuló – beruházás közbeszerzési eljárásának 
megindítására és egyes felhatalmazások megadására)  

tárgyalásához. --- 
 

Polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy most kapott kézhez egy 
előterjesztői módosítót, amit még ő sem látott, de a kollegái igen. Arról szól ez a 
javaslat, hogy a Közgyűlés egyetért a közbeszerzési eljárás lefolytatásával és 
felhatalmazza a Gazdasági Bizottságot annak lefolytatására. A lényeg, hogy 
esélyük legyen a PPP-n részt venni, mert egyelőre erre sincs most sok esély. 
 
Polgármester: A napirendi pont vitáját lezárja. Zárt ülést rendel el.  
 

--- zárt ülés után --- 
 
 
Az előterjesztésekről történő tételes szavazás következik: 

 
 
  1. napirend tárgya: Tisztségviselői beszámoló 

 
Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
A Közgyűlés 27 igen, 0 nem, 12 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a  
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X-216/95.143-9/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Tisztségviselői beszámoló 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2006. november 11. – 2006. 
november 25. közötti időszakra vonatkozó tisztségviselői beszámolót 
elfogadta. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet 
Határidő:  folyamatos 

 
 
2. napirend tárgya:  A 2006. évi költségvetés I-III. negyedévi előirányzat 

változásai 
Tájékoztató a 2006. évi költségvetés I-III. negyedévi 
teljesítéséről 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet és három határozati 
javaslatot tartalmaz. Módosító indítvány nem érkezett. 
Kérem, szavazzanak először az Önkormányzat 2006. évi költségvetésének 
módosításáról szóló rendelet megalkotásáról. A rendeletalkotáshoz legalább 23 
igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés 27 igen, 11 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 2 fő) 
megalkotta a 47/2006. sz. 
rendeletét az önkormányzat 
2006. évi költségvetéséről 
szóló 8/2006. sz. rendelet 
módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

 
Polgármester: Kérem, szavazzanak a 2006. évi költségvetési gazdálkodás III. 
negyedéves helyzetéről szóló tájékoztató tudomásul vételéről. 
 

 
A Közgyűlés 26 igen, 12 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 2 fő) a 
tájékoztatóban foglaltakat 
tudomásul vette és meghozta a  
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X-217/96.203/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: 2006. évi költségvetési gazdálkodás III. negyedévi helyzetéről 

szóló tájékoztató tudomásul vétele 
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése a 2006. évi költségvetési gazdálkodás 
III. negyedéves helyzetéről szóló tájékoztatót megtárgyalta, az előterjesztésben 
foglaltakat tudomásul veszi. 

 
 
Polgármester: A tisztségviselők költségátalányának a megállapításáról szóló 
határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 

A Közgyűlés  28 igen,  9 nem 
és 2 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott:1 fő) meghozta 
a 

 
X-218/96.203-2/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Tisztségviselők költségátalányának megállapítása 
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése a polgármesteri tisztség ellátásának 
egyes kérdéseiről és az önkormányzati képviselők tiszteletdíjáról szóló 1994. 
évi LXIV. törvény 18.§ (2) bekezdése alapján 
 
- a polgármester költségátalányát mindenkori illetménye 30%-ában 
- az alpolgármesterek költségátalányának keretét a mindenkori illetményük 

20%-ánakmegfelelő összegben hagyja jóvá. 
 
Felelős:    polgármester illetve jegyző 
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
   Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
 
Polgármester: A Semmelweis Kórház-Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 
Kórház „Térségi Diagnosztikai és Szűrőközpont létrehozása Miskolcon” HEFOP 
pályázat lebonyolításáról szóló tájékoztató tudomásul vételéről és a Kórház 
részére 500 millió Ft-os kölcsön nyújtásáról szóló határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra. 

 
A Közgyűlés 28 igen, 11 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 1 fő) meghozta 
a 
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X-219/96.203-3/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Semmelweis Kórház-Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház 

részére a „Térségi Diagnosztikai és Szűrőközpont létrehozása 
Miskolcon” HEFOP pályázat lebonyolításáról szóló tájékoztató 
tudomásul vétele és a Kórház részére 500 MFt kölcsön nyújtása 

 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Semmelweis Kórház – 
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház Térségi Diagnosztikai és 
Szűrőközpont beruházásának alakulásáról szóló tájékoztatót és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Semmelweis Kórház-Rendelőintézet 
és Egyetemi Oktató Kórház részére „Térségi Diagnosztikai és Szűrőközpont 
létrehozása Miskolcon” HEFOP pályázat lebonyolításáról szóló tájékoztatót és 
a szükséges 500 millió Ft-os kölcsön nyújtását tudomásul veszi.  
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
 
3. napirend tárgya:  Javaslat az önkormányzat 2006. évi 

költségvetésének korrekciójára (III. negyedév), a 
8/2006. (III.8.) sz. önkormányzati rendelet módosítása 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet tartalmaz. Módosító 
indítványt Bartha György és Szebeni Péter képviselő urak nyújtottak be 
közösen. Előterjesztőiként befogadja a javaslatot, így erről szavazni nem kell. 
 
Bartha György és Szebeni Péter módosító indítványa: 
 
A Karate Világkupa a rendezők tájékoztatása szerint elmarad. A versenyhez az 
önkormányzat 2006. évi költségvetésében soron 3 millió forint támogatást 
biztosított.  
 
Javasoljuk a korrekcióhoz készített 4. számú „A polgármesteri Hivatal 2006. évi 
kiadásainak korrigált előirányzata” című táblázat „Rendezvények támogatása” 
részében található „- Karate Világkupa” soron szereplő 3 millió forintot az 
alábbiak szerint felosztani és ezt a felosztást a táblázatba átvezetni: 
 
 

Megnevezés Módosított 
előirányzat 

Korrekció Korrigált 
előirányzat 

 
Sport  
  Sportegyesületek támogatása  
  - MVSC* 0 1000 1000
  - MIVAS SE tenisz szuperliga 0 1000 1000
  - 2006. évi eredményességi 

támogatás* 
0 1000 1000

 36 



* ezen a címen a „Sportegyesületek támogatása (Sport Mecénási Alap)” soron 
szereplő keretösszegből már történt forrás-elkülönítés, de ez külön soron nem jelenik 
meg a táblázatban  

 
Polgármester: A módosító javaslat után kéri, hogy szavazzanak az 
előterjesztés szerinti rendelet megalkotásáról. 

A Közgyűlés 27 igen, 12 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 1 fő) 
megalkotta a 48/2006. sz. 
rendeletét az önkormányzat 
2006. évi költségvetéséről 
szóló 8/2006. sz. rendelet 
módosításáról. 

 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 

 
4.  napirend tárgya:  A 2007. évi átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet 

megalkotása 
 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti rendelet-tervezethez módosító 
indítvány nem érkezett. Kéri a Közgyűlést, szavazzanak a rendelet 
megalkotásáról, melyhez minősített többség, legalább 23 igen szavazat 
szükséges. 

A Közgyűlés 27 igen, 12 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 1 fő) 
megalkotta a 49/2006. sz. 
rendeletét a 2007. évi 
átmeneti gazdálkodásról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
5.  napirend tárgya:  Javaslat a helyi adó rendeletek felülvizsgálatára és 

módosítására 
 
 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti rendelet-tervezethez módosító 
indítvány nem érkezett. Kéri a Közgyűlést, szavazzanak a rendelet 
megalkotásáról, melyhez minősített többség, legalább 23 igen szavazat 
szükséges. 

A Közgyűlés 27 igen, 12 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 1 fő) 
megalkotta az 50/2006. sz. 
rendeletét az egyes helyi 
adókról szóló rendeletek 
módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 

 37 



6. napirend tárgya:  Javaslat a szociális ellátásokról és a 
lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 19/2003. 
(V.12.) sz. rendelet módosítására 

Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet és egy határozati 
javaslatot tartalmaz. 
A rendelet-tervezethez benyújtott előterjesztői módosítón kívül módosító 
javaslat nem került benyújtásra.  
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A rendelet tervezet 2. §-a az alábbiak szerint módosul: 
 

2. § 
 
(1) A R. 3. számú melléklet. 2. táblázatában foglalt rendelkezés helyébe az 
alábbi rendelkezés lép. 
 
2. 
 
Időskorúak Gondozóházában 
 
Havonta 45.000,- Ft 
Egy hónapot el nem érő 
igénybevétel esetén, napi 

 
1.500,- Ft 

   
 
(2) A rendelet tervezet 2. és 3. §-ának számozása, 3. és 4. §-ra változik. 

 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzanak a rendelet megalkotásáról - 
figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is - melyhez minősített 
többség, legalább 23 igen szavazat szükséges. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) megalkotta az 
51/2006. sz. rendeletét a 
szociális ellátásokról és a 
lakbértámogatás helyi 
szabályairól szóló 19/2003. 
sz. rendelet módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a 
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X-220/96.178/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Lakásfenntartási támogatás kiegészítése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a szociális 
ellátásokról és a lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 19/2003. (V.12.) 
rendelet módosítására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés 
 
1. A lakásfenntartási támogatásban részesülők részére, további havi 2.000.- 
Ft/fogyasztó támogatást biztosít 2007. január l. napjától a támogatás 
időtartamának lejártáig.  
 
2. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy  
 
a) a 2007. évi költségvetés tervezése során a fenti célra biztosítson 

fedezetet, 
b) továbbá gondoskodjon az 1. pontban jelzett időszakban a támogatás 

összegének a lakásfenntartási támogatással együtt történő utalásáról. 
 

Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály, 
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2007. január 1., valamint a 2007. évi költségvetés 

elfogadása 
 
7. napirend tárgya: Javaslat az önkormányzat 2007. évi 

költségvetésének koncepciójára 

Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítványt a Gazdasági és a Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság nyújtott 
be. 
A Gazdasági Bizottság módosítóját előterjesztőiként befogadja, így erről 
szavazni nem kell. 

 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 

 
A Gazdasági Bizottság javasolja, hogy a határozati javaslat 3. pontja a 
következőképpen módosuljon: 
3./ A költségvetési egyensúly megteremtéséhez a Közgyűlés intézkedési terv 
készítését és   további egyeztetéseket tart szükségesnek és elrendeli a 
költségvetési javaslat  jogszabályokban előírt előzetes érdekképviseleti 
egyeztetését. 
 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:   a Polgármesteri Hivatal érintett főosztályvezetői 
Határidő:   a költségvetés készítése, illetve az évközi intézkedések 

vonatkozásában folyamatos 
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Polgármester: A Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság módosítóját 
előterjesztőiként befogadja, így erről szavazni nem kell. 

 
A Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság módosító indítványa: 

 
A Bizottság a napirendi ponthoz kapcsolódóan az alábbi módosító indítványt terjeszti 
elő: 
 
Az előterjesztés szöveges tételei között az V. KIADÁSOK főfejezeten belül a 
D.)Tartalékok fejezet alatt az ötödik bekezdésben megfogalmazottak kiegészülnek az 
alábbi új ponttal: 

- A költségvetési kereteket a központi költségvetési támogatás, valamint a tervezhető saját 
bevételek nagyságrendjének figyelembevételével kell meghatározni. Ez a feladatellátás minden 
területén újfajta tervezési, gazdálkodási rendszert és végrehajtási gyakorlatot igényel. Így: 

=  Az intézményi gazdálkodási körben kötelező feladat legyen az 
energiahatékonyság – energiaracionalizálás meghatározása és realizálása. 
 
=  Az intézményi gazdálkodási körben a szűkös költségvetési lehetőségek és az új normatív 
finanszírozási rendszer alapján újfajta tervezési metodika, költségtudatos gazdálkodás (mind a 
személyi, mind a dologi kiadások vonatkozásában) és kontrolling rendszer kialakítása 
szükséges, ennek személyi, tárgyi feltételeinek és szervezeti kereteinek biztosítása mellett. 
 
Polgármester: A határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 

 
A Közgyűlés 28 igen, 11 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott:  1 fő) 
meghozta a 

X-221/96.179/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: 2007. évi költségvetés koncepciója 

 
1. Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése az önkormányzat 2007. évi 

költségvetésének koncepciójáról szóló előterjesztést megtárgyalta, s azt a 
2007. évi tervezőmunka kiindulási alapjaként elfogadja. 

 
2. A Közgyűlés a költségvetés összeállításához, a költségvetési egyensúly 

megteremtéséhez a következők végrehajtását tartja szükségesnek: 
 
- Tovább kell fokozni a kinnlevőségek beszedésére irányuló erőfeszítéseket 

a beszedési munka hatékonyságának növelésével mind az adóhátralékok, 
mind a különböző pótlékok, bírságok, illetve egyéb kinnlevőségek 
vonatkozásában, az ehhez kapcsolódó érdekeltségi rendszer kidolgozása 
mellett. 

- Az intézményi bevételeket illetően is meg kell vizsgálni a saját bevételek 
növelésében rejlő lehetőséget, természetesen figyelemmel a különböző 
ágazatok eltérő lehetőségeire. 

- A likviditás biztosítása, a pénzeszközök kímélése érdekében továbbra is 
működtetni kell az évek óta alkalmazott „kis kincstári” rendszert. 
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- Meg kell vizsgálni további külső forrás (hitel) igénybevételének lehetőségét 
is, törekedve a minél kedvezőbb kamatozású hitelek felkutatására. 

- A költségvetési kereteket a központi költségvetési támogatás, valamint a 
tervezhető saját bevételek nagyságrendjének figyelembevételével kell 
meghatározni. Ez a feladatellátás minden területén újfajta tervezési, 
gazdálkodási rendszert és végrehajtási gyakorlatot igényel. Így: 

= Az intézményi gazdálkodási körben kötelező feladat legyen az 
energiahatékonyság – energiaracionalizálás meghatározása és 
realizálása. 

 Az intézményi gazdálkodási körben a szűkös költségvetési 
lehetőségek és az új normatív finanszírozási rendszer alapján 
újfajta tervezési metodika, költségtudatos gazdálkodás (mind a 
személyi, mind a dologi kiadások vonatkozásában) és kontrolling 
rendszer kialakítása szükséges, ennek személyi, tárgyi feltételeinek 
és szervezeti kereteinek biztosítása mellett.  

 Az intézményi feladatellátás területén kiemelt figyelmet kell fordítani 
az egyes részterületek – főzőkonyhák fenntartása,  
karbantartási tevékenység, közös beszerzések lehetősége, stb. – 
vizsgálatára. Fel kell tárni, s hosszabb távon érvényre kell juttatni 
az e területekben rejlő megtakarítási lehetőségeket. Nagy 
valószínűséggel nem kerülhető el az intézményrendszer gazdasági 
és szakmai integrációja, melynek feltételeit részletesen ki kell 
munkálni.  

 Az egységes és komplex informatikai háttér kialakítása érdekében 
az intézményhálózatnál is meg kell teremteni a Polgármesteri 
Hivatalnál alkalmazott OrganP gazdálkodási rendszer 
bevezetésének feltételeit.  

 Tételesen felül kell vizsgálni a költségvetésben jelentős 
nagyságrendet képviselő önként vállalt feladatok körét. 

- A fejlesztési feladatok vonatkozásában 2007-ben alapvetően a 
megkezdett feladatok folytatása, illetve befejezése vállalható fel. Új 
feladatok indítására további forrás felkutatásával nyílhat mód. A 
beruházási keretösszeg felosztásánál pénzügyi kondícióink 
behatároltságára tekintettel rangsor felállítása szükséges az alábbiak 
szerint: 

 leszerződött feladatok folytatása, 
 a már elnyert pályázatokhoz fedezet biztosítása, 
 a 2006. évi költségvetésben a 2007. évi költségvetés terhére vállalt 

kötelezettségek költségvetésbe való beépítése, 
 már benyújtásra került, de még el nem bírált pályázatok önrészének 

biztosítása, 
 az útburkolat felújítási pályázatokhoz való kapcsolódás a pénzügyi 

lehetőségek függvényében. 
- A pályázatok esetében meg kell vizsgálni a Nemzeti Fejlesztési Tervhez 

való csatlakozás lehetőségét. Ugyanakkor a pályázatok benyújtásánál 
komplex, a fejlesztés megvalósulását követően a jövőbeni üzemeltetési 
szükségletet mérlegelő hatásvizsgálatok elvégzése szükséges. 
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3. A költségvetési egyensúly megteremtéséhez a Közgyűlés intézkedési terv 
készítését és további egyeztetéseket tart szükségesnek és elrendeli a 
költségvetési javaslat jogszabályokban előírt előzetes érdekképviseleti 
egyeztetését. 

 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:   a Polgármesteri Hivatal érintett főosztályvezetői 
Határidő:   a költségvetés készítése, illetve az évközi 

intézkedések vonatkozásában folyamatos 
 
8.  napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt. 2007. 

évi ingatlangazdálkodási tervére 
 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslathoz módosító 
indítvány a kiosztott előterjesztőin kívül (lásd elfogadott határozatban) nem 
érkezett. Kéri a Közgyűlés állásfoglalását.  

A Közgyűlés 28 igen, 10 nem 
és  0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 2 fő) meghozta 
a 

 
X-222/96.180/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt 2007. évi ingatlangazdálkodási 

tervének jóváhagyása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a MIK Zrt. 2007. évi 
ingatlangazdálkodási tervéről szóló javaslatot, és azt az alábbiak szerint 
fogadta el:  

I. 

1. A 2007. évi bérleménydíjak bevételi előirányzatát 1.378.561 E Ft, a 
kiadási  előirányzatát 1.469.889 E Ft  főösszeggel, a tervjavaslat 
feladatainak megfelelően jóváhagyja. A bérleményszolgáltatási feladatok 
ellátásához az ingatlangazdálkodási normatívát 585.000 E Ft-ban  állapítja 
meg, és külön az állami támogatású programokhoz az alábbiak szerint: 

az Első u. 6-10., DAM I. épület ing.kezelési normatívája  12.500 E Ft 
a Második u.-i DAM II-III. épület ing.kezelési normatívája  2.930  E Ft  
Szondi utcai épület ing.kezelési normatívája                      2.203  E Ft 
Eperjes u-i nyugdíjas otthon ing.kezelési normatívája        3.098  E Ft 

 

2. Kiemelten kezeli az önkormányzat ingatlanvagyon gazdálkodásának 
három területét:  

-  a befektetők számára vonzó telepedési feltételek megteremtését, 
-  a belvárosi rehabilitáció folytatását,  
- a lakáskoncepcióval összhangban a lakásállomány fejlesztését, 

minőségének, összetételének javítását, a lakás mobilitás 
elősegítését, lakás mobilitási program kidolgozását. 
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3. Jóváhagyja az ingatlanértékesítés előkészítési díjának 2 %-ra történő 
módosítását azzal, hogy a díjszámítás alapjaként a Közgyűlés és a 
Gazdasági Bizottság által megtárgyalt, értékesítésre kijelölt ingatlanok 
jóváhagyott forgalmi értékét jelöli meg. Felhatalmazza a Polgármestert a 
megbízási szerződés módosításának aláírására. 

II. 

A Közgyűlés az önkormányzati lakások 2007. évi felhasználásának területeit a 
következők szerint állapítja meg:  

1. A megüresedő lakások közül a Közgyűlés a Városfejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottság és az Ifjúsági Szociálpolitikai és Sport Bizottság 
részére különös méltányosságból, illetőleg különös méltánylást érdemlő 
egyéb okból történő bérlőkijelölésre 20 lakást biztosít. Javaslatot a 
Polgármesteri Hivatal szakosztályai, önkormányzati intézmények vezetői 
és a MIK Zrt. tehet ezen bizottságok felé:  

- a Polgármesteri Hivatal Közoktatási- és közművelődési Osztályának 
igénylésére közoktatási és művelődési önkormányzati intézmények 
dolgozóinak elhelyezésére 7 lakást, 

- a Polgármesteri Hivatal Építési és Környezetvédelmi Osztályának 
igénylésére kisajátítás során történő elhelyezéséhez 3 lakást biztosít.  

 
2. A megüresedő lakásokból 5 lakást biztosít a városba érkező kiemelt 

személyiségek, szakemberek és családtagjainak elhelyezésére, melynek 
odaítéléséről a Polgármester saját hatáskörben dönt. 

 
3. A MIK Zrt. a rendelkezésére álló további üres bérlakásokat a felmerülő 

feladatokhoz igazodva, a Közgyűlés által egyedileg meghatározott egyéb 
bérbeadási igények teljesítésére, az ingatlanfejlesztés miatt szükségessé 
váló kiürítésekhez kapcsolódó elhelyezés céljára, egyéb bontási 
kötelezettséghez kapcsolódó elhelyezés céljára köteles felhasználni. 

  

Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:    MIK Zrt. 
                              Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
Határidő:              azonnal, ill. folyamatos  
 

 
9. napirend tárgya:  Javaslat a 2007. évi belső ellenőrzési terv 

megállapítására 
 

Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslathoz módosító 
indítványt a Jogi és Ügyrendi Bizottság nyújtott be, melyet előterjesztőiként 
elfogad, így erről szavazni nem kell. 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító indítványa: 

 
A Bizottság indítványozza, hogy a határozati javaslat 4. pontja kerüljön törlésre. 
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Polgármester: Szavazásra teszi az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
1 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a 

 
X-223/96.181/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: 2007. évi belső ellenőrzési terv megállapítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2007. évi 
belső ellenőrzési terv megállapítására” című előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1./ Jóváhagyja az önkormányzat 2007. évi ellenőrzési terv-javaslatát a csatolt 
1-2. számú melléklet szerint. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködő:   Polgármesteri Kabinet Ellenőrzési Iroda 
Határidő:   2007. december 31. 
 
2./ A Közgyűlés a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 92. § 
(11) bekezdésében biztosított felhatalmazás alapján egyetért azzal, hogy az 
általa fenntartott költségvetési szervek esetében az ellenőrzés helyének, 
szerepének megítélésében történt jogszabályi változások alapján az eddigi ún. 
„felügyeleti jellegű” ellenőrzést önkormányzati szinten végzett belső 
ellenőrzésnek kell tekinteni.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködő:   Polgármesteri Kabinet Ellenőrzési Iroda 
Határidő:   2007. december 31. 
 
3./ Az új szemléletben megfogalmazott önkormányzati belső ellenőrzés 
kiegészül saját függetlenített belső ellenőrzéssel az alábbi intézményeknél: 
Semmelweis Kórház-Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház, Diósgyőri 
Kórház és Rendelőintézet, Őszi Napsugár Otthon, Területi Gondozószolgálat, 
Diósgyőri-Vasgyári Szakképző Iskola és Kollégium, Szemere Bertalan 
Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégium, Debreczeni Márton Szakképző 
Iskola és Kollégium, Eötvös József Építőipari, Művészeti Szakképző Iskola és 
Kollégium, Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálat, Miskolci Nemzeti 
Színház. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködő:   Polgármesteri Kabinet Ellenőrzési Iroda 
Határidő:   folyamatos 
 

(Melléklet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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10. napirend tárgya:  Pályázati kiírás oktatási-nevelési intézmények 
magasabb vezetői álláshelyének betöltésére 

 
Polgármester: Módosító indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett. Horváth 
Ottóné kiegészítését, amit az előterjesztés tárgyalásakor tett elfogadja. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
1.  
Az előterjesztés szöveges részének első mondata elírási hiba miatt az alábbiak 
szerint módosul: 
2007. július 31-én 7 oktatási-nevelési intézmény vezetőjének megbízása jár le, 
ezért a következő 7 magasabb vezetői álláshelyre pályázat kiírása kötelező.  
 2.  
Névmódosítás miatt az előterjesztés szöveges részében, a határozati 
javaslatban és az 1.számú Mellékletben az alábbi 2 intézmény neve az alábbiak 
szerint módosul: 
 
- Szemere Bertalan Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégium                                       
  (3529 Miskolc, Ifjúság u 16-20.) 
 - Petőfi Sándor Középiskolai Fiúkollégium (3527 Miskolc, Bajcsy-Zs.E.u.33.) 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot.  

A Közgyűlés 27 igen, 12 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a 

X-224/96.182/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot : 
 
Tárgy: Pályázati kiírás oktatási-nevelési intézmények magasabb 

vezetői álláshelyének betöltésére 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése pályázatot hirdet az 1.sz. és 2.sz. 
melléklet szerinti tartalommal az alábbi oktatási-nevelési intézmények 
magasabb vezetői feladatainak ellátására : 
   

- 10.sz. Petőfi Sándor Általános és Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Iskola  (3526 Miskolc, Katowice u.17.) 

- Avasi Gimnázium   (3529 Miskolc, Klapka Gy.u.2.) 
-  Földes Ferenc Gimnázium (3525 Miskolc, Hősök tere 7.) 
-  Fáy András Közgazdasági Szakközépiskola  (3529 Miskolc, 

Jászi O.u.1.) 
-  Szemere Bertalan Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégium 
   (3529 Miskolc, Ifjúság u 16-20.) 
-  Petőfi Sándor Középiskolai Fiúkollégium (3527 Miskolc, Bajcsy-

Zs.E.u.33.) 
- Tüskevár Óvoda és Általános Iskola (3532 Miskolc, Károly u.10.) 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:   azonnal 
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11. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc város művészeti és tudományos 
ösztöndíjainak adományozására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, melynek elfogadásához 23 igen 
szavazat következett.  

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a 

 
X-225/96.183/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Művészeti és tudományos ösztöndíjak adományozása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Javaslat Miskolc város művészeti és 
tudományos ösztöndíjainak adományozására” című előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozza: 
 
1. Miskolc város művészeti és tudományos ösztöndíjainak alapításáról és 
adományozásuk szabályairól szóló 18/1999. (V. 10.) sz. és 46/2005. (XI. 23.). 
sz. rendeletekkel módosított 62/1997. (IX. 1.) sz. önkormányzati rendelet 
alapján  
 
PÁLYAKEZDŐ ÖSZTÖNDÍJAT adományoz 
 
Molnár Márk grafikusművésznek  6 havi időtartamra 
Az ösztöndíj havi összege 50 ezer forint. 
 
„ÚTRAVALÓ EURÓPÁBA” ÖSZTÖNDÍJAT adományoz  
 
Bátorfi Richárd egyetemi hallgatónak, 
Lakatos Andrea egyetemi hallgatónak, 
Nébli Attila egyetemi hallgatónak, 
Prépost Zsuzsa egyetemi hallgatónak, 
V. Molnár Judit énekművésznek. 
 
Az ösztöndíj összege pályázónként 120 ezer forint. 
 
Felelős:  Polgármester  
Közreműködik: Kulturális és Vendégforgalmi Osztály 
     Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
Határidő:  2006. decemberi közgyűlés 
 
2. Az ösztöndíjat elnyert személyekkel beszámolási kötelezettséget előírva 
az önkormányzat szerződést köt.  
 
Felelős:  Polgármester  
Közreműködik:  Kulturális és Vendégforgalmi Osztály 
 Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
Határidő:   2006. december 22. 
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12. napirend tárgya:  Javaslat ellátási szerződés megkötésére a 
Szimbiózis Alapítvánnyal az általa működtetni 
kívánt Habilitációs Központra vonatkozóan 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a 

 
X-226/96.184/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Ellátási szerződés kötése a Szimbiózis Alapítvánnyal az általa 

működtetni kívánt Habilitációs Központra vonatkozóan 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat ellátási 
szerződés megkötésére a Szimbiózis Alapítvánnyal az által működtetni 
kívánt Habilitációs Központra vonatkozóan” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 
 
1./ A Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata ellátási szerződést kössön a Szimbiózis Alapítvánnyal a 
Miskolc, Forgács u. 18. sz. alatti épületben megvalósuló Habilitációs Központra 
vonatkozóan. 
 
2./ A Közgyűlésé felhatalmazza  Polgármestert, hogy az 1. sz. melléklet 
szerint  az Szimbiózis Alapítvánnyal ellátási szerződést megkösse a 
Habilitációs Központ működtetésére. 
 
Felelős:                Polgármester 
Határidő:            azonnal 
Közreműködik:   Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály  
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 

 
3./ A Közgyűlés utasítja a MIK Zrt. Igazgatóját, hogy a Szimbiózis 
Alapítvánnyal megkötött bérleti szerződést a Közgyűlés VI-170/95.935/2006. sz.   
határozatának  megfelelően módosítsa. 
 
Felelős:                 Polgármester 
Határidő:             azonnal 
Közreműködik:   MIK Rt. 
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13. napirend tárgya:  Közgyűlési hozzájárulás Szűcs Erika 
alpolgármester asszonynak az Önálló Másság 
Életminőség Fejlesztő Alapítvány kuratóriumi 
elnöki tisztségének betöltéséhez 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a 

 
X-227/96.185/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Közgyűlési hozzájárulás Szűcs Erika alpolgármester 

asszonynak az Önálló Másság Életminőség Fejlesztő 
Alapítvány kuratóriumi elnöki tisztségének betöltéséhez 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Szűcs Erika 
Alpolgármester Asszonynak az Önálló Másság Életminőség Fejlesztő 
Alapítvány kuratóriumi elnöki tisztségének betöltésére vonatkozó közgyűlési 
hozzájáruláshoz” című előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Szűcs Erika Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának Alpolgármestere az Önálló Másság Életminőség Fejlesztő 
Alapítvány kuratóriumi elnöki tisztségét betöltse. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály 
 
 
14. napirend tárgya:  Javaslat közhasznú szervezetek alapító okiratának 

módosítására 
 
Polgármester: Az előterjesztői módosítón kívül módosító javaslatot az Ifjúsági, 
Szociálpolitikai és Sport Bizottság és a Jogi és Ügyrendi Bizottság nyújtott be, 
ami az előterjesztői módosítóba is bekerült. (A jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
A Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság indítványozza, hogy az előterjesztés címe az alábbiak szerint 
módosuljon: „Javaslat közhasznú szervezetek alapító okiratának 
módosítására.” 
 
 
Polgármester: Az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság módosító 
indítványa egy kuratóriumi tag lakcímének a pontosítása. Ezt előterjesztőiként 
kezeli, így erről szavazni nem kell.  
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Az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság módosító indítványa: 
 
Az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság kéri, hogy az előterjesztés 1. sz. 
és 2. sz. melléklete 3. pontjában „A Bizottság tagjai” között szereplő Vass 
Gergely Zoltán lakcíme az alábbiak szerint kerüljön javításra: 
 
Vass Gergely Zoltán   3508 Miskolc, Mész u. 14. 

 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra és a befogadott 
módosítókban foglaltakra is.  

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a 

 
X-228/96.205/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Közhasznú szervezetek alapító okiratának módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Közhasznú 
szervezetek alapító okiratának módosítása” című előterjesztést, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés a Dr. Hilscher Rezső Szociális Közalapítvány a Miskolci 
Családokért kuratóriuma elnökének és tagjainak 2006. december 31. napján 
lejáró megbízatását további négy évre, 2010. december 31. napjáig terjedő 
határozott időtartamra meghosszabbítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főo. 
   Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
2.) A Közgyűlés a Dr. Hilscher Rezső Szociális Közalapítvány a Miskolci 
Családokért alapító okiratát az 1.) pontban foglaltakra, valamint a Felügyelő 
Bizottságban bekövetkezett személyi változásokra tekintettel az 1. sz. melléklet 
szerint módosítja, és felhatalmazza a Polgármestert az alapító okirat 2. sz. 
melléklet szerinti, módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt szövegének 
aláírására, egyidejűleg utasítja a Közalapítvány kuratóriumának elnökét a 
módosítások cégnyilvántartásba vételéhez szükséges eljárás lefolytatására. 
   
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Dr. Hilscher Rezső Szociális Közalapítvány 

kuratóriumának elnöke  
Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főo. 

   Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:    azonnal 
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3.) A Közgyűlés kezdeményezi a DSM Kht. taggyűlésének összehívását, 
melynek célja a felügyelő bizottsági tagok megválasztásáról szóló határozat 
meghozatala, és felhatalmazza Orosz Lajos Alpolgármestert, hogy a 
taggyűlésen a társaság felügyelő bizottsági tagjainak megválasztására 
vonatkozó szavazáskor szavazatát Tóth Gábor, Nucz István és Gyulai Tibor 
tisztségének további öt évvel, 2007. január 1. napjától 2011. december 31. 
napjáig terjedő határozott időre történő meghosszabbítására adja. 
 
Felelős:   Orosz Lajos Alpolgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
4.) A Közgyűlés utasítja a DSM Kht. ügyvezetőjét, hogy a felügyelő bizottsági 
tagok megválasztását követően haladéktalanul készítse el a társasági 
szerződés módosítását, valamint annak módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt szövegét, és azt aláírás céljából terjessze a társaság tagjai elé. A 
Közgyűlés az aláírásra felhatalmazza a Polgármestert, és utasítja a társaság 
ügyvezetőjét a módosítások nyilvántartásba vételéhez szükséges cégbírósági 
eljárás lefolytatására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  DSM Kht. ügyvezetője 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
5.) A Közgyűlés a Bükk-Térség Fenntartható Vízkészletgazdálkodásáért 
Közalapítvány kuratóriuma elnökének és tagjainak 2006. december 15. napjától 
2011. december 15. napjáig terjedő határozott időtartamra az alábbi 
személyeket választja meg: 
 
A Kuratórium tagjai: 
Gasztonyi Éva (tag) (3300 Eger, Napsugár u. 34.) 
Dr. Lénárt László (elnök) (3529 Miskolc, Szilvás u. 27. 4/2.) 
Pápai Zoltán (titkár) (3535 Miskolc, Havas u. 32.) 
Tóth Erika (tag)  (3529 Miskolc, Mikes K. u. 2. fsz. 3.) 
Vojtilla László (tag) (3519 Miskolc, Ungvári u. 8..) 
 
A Kuratóriumi tag jogú szervezetek: 
Miskolc mj. Város Önkormányzata vagy Polgármesteri Hivatala 
ÉKÖVIZIG 
Északmagyarországi Vízművek Rt 
Heves Megyei Vízművek Rt 
Miskolci Vízművek Kft 
VFV Miskolc Zrt 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:   azonnal 
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6.) A Közgyűlés a Bükk-térség Fenntartható Vízkészletgazdálkodásáért 
közalapítvány alapító okiratát a 3. sz. melléklet szerint módosítja, és 
felhatalmazza a polgármestert az alapító okirat 4. sz. melléklet szerinti, 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt szövegének aláírására, 
egyidejűleg utasítja a közalapítvány kuratóriumának elnökét a módosítások 
cégnyilvántartásba vételéhez szükséges eljárás lefolytatására. 
   
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Bükk-Térség Fenntartható Vízkészletgazdálkodásáért 

Közalapítvány kuratóriumának elnöke  
   Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:    azonnal 
 
15. napirend tárgya:  Javaslat közművelődési megállapodások 

megújítására és új megállapodás kötésére 
közművelődési feladatellátás céljából 

 
Polgármester: Módosító indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 
Előterjesztői módosító indítvány:  
 
Az előterjesztő az alábbi módosításokat kéri eszközölni: 
 
1. az előterjesztés tartalmi összefoglalójának második bekezdésében 
szereplő megállapodások felsorolása helyesen a következő: 
 
- Görömbölyi Kulturális Egyesülettel 
- Szirmai Baráti Egyesülettel 
- Tapolcaiak Kulturális és Sportbaráti Köre a Gyermekekért Egyesülettel 
- Bartók Béla Művelődési Ház Egyesülettel 
- Vasutasok Vörösmarty Művelődési Házával 
- Martin-Kertvárosi Egyesülettel 
- Bányász Kulturális Egyesülettel  
- Bükkszentlászlói Szlovák Kisebbségi Önkormányzattal 
- Rónai Művelődési Központtal (2005. 06. 30-án az intézmény megszűnése 
miatt felbontva) 
 
2. Az előterjesztés mellékletét képező megállapodások 2.a. pontjában 
felsorolt mellékleteket (egyesületi Alapító Okirat, cégbírósági bejegyzés) 
mindhárom megállapodás esetében csatoljuk. 
 

 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:1  fő) meghozta a 
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X-229/96.186/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Közművelődési megállapodások megújítása és új 

megállapodás kötése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat 
közművelődési megállapodások megújítására és új kötésére közművelődési 
feladatellátás céljából” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Közművelődési 

megállapodást köt újabb 5 évre 2006. október 1-től 2011. december 31-ig 
a Bartók Béla Művelődési Ház Egyesülettel és a Vasutasok Vörösmarty 
Művelődési Házával városrészi közművelődési feladatellátására, a 
határozat mellékletét képező megállapodás szerint.  

 
 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata Közművelődési 

megállapodást köt 1 évre, 2007. január 1-től 2008. január 1-ig a 
Hejőcsabai Fiatalok Közhasznú Egyesületével Hejőcsaba városrész 
közművelődési feladatellátására, a határozat mellékletét képező 
megállapodás szerint.  

 
Felelős:  Káli Sándor polgármester 
Közreműködik:    Bartók Béla Művelődési Ház Egyesület 

 Vasutasok Vörösmarty Művelődési Háza 
 Hejőcsabai Fiatalok Közhasznú Egyesület 
 Kulturális és Vendégforgalmi Osztály 
 Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 

Határidő:  2007. január 1.  
 
 
3. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata módosítja az alábbi 

egyesületek Közművelődési megállapodásának használatba-adási és 
használatba vételi szerződés mellékletét:  
- Görömbölyi Kulturális Egyesület 
- Szirmai Baráti Egyesület 
- Tapolcaiak Kulturális és Sportbaráti Köre a Gyermekekért 

Egyesület 
- Bükkszentlászlói Szlovák Kisebbségi Önkormányzat 
az alábbi ponttal: 
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7. A felek megállapodnak abban, hogy – az Önkormányzat, mint 

tulajdonos által a használó kezelésébe adott ingatlanban – 
kizárólagos használattal , megfelelő körülményeket kell biztosítani 
az ügyfélszolgálati iroda működéséhez, és az ott dolgozó 
munkatárs számára a munka ellátásához. Használatba adó az 
ügyfélszolgálati iroda működéséhez szükséges rezsiköltséget a 
használatba vevő rendelkezésére bocsátja. 

 
Felelős:  Káli Sándor  polgármester 
Közreműködik:    Görömbölyi Kulturális Egyesület 

Szirmai Baráti Egyesület 
Tapolcaiak Kulturális és Sportbaráti Köre a 
Gyermekekért Egyesület 
Bükkszentlászlói Szlovák Kisebbségi Önkormányzat 

   Kulturális és Vendégforgalmi Osztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:  2007. január 1.  
 

 
16. napirend tárgya:  Javaslat 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú 

Város közigazgatási határán belül útburkolat 
kátyúzása, balesetveszély, úthibák elhárítása 
városüzemeltetési feladat közbeszerzési 
pályáztatásának engedélyezésére 

 
Polgármester: Módosító javaslatot a Városfejlesztési és Idegenforgalmi 
Bizottság és a Gazdasági Bizottság nyújtott be. Először a Városfejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottság módosítóját teszi fel szavazásra.  
 
A Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság módosító indítványa: 
 
A határozati javaslat 1. pontja az alábbiak szerint módosuljon: 

Határozati javaslat 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának képviselő testülete 
megbízza a Miskolci Városgazda Kht-t a 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú 
Város közigazgatási határain belül útburkolat kátyúzása, balesetveszélyes 
úthibák elhárítása városüzemeltetési feladat ellátásával. A feladattal 
összefüggő közbeszerzési eljárást a Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
végezze el. 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal, hogy 2007-
2010-ig minden évben minimum 75  millió forint összeget útburkolat 
karbantartási (kátyúzási) munkák végzésére költségvetésében biztosít. 
 
Felelős:  Káli Sándor polgármester 
Közreműködik: Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Miskolci Városgazda Kht 
Határidő:  folyamatos    
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A Közgyűlés 12 igen, 26 nem 
és 1 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 1  fő) a 
módosító indítványt elutasította. 
 

Polgármester: A Gazdasági Bizottság módosító indítványát teszi fel 
szavazásra. 

 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
Gazdasági Bizottság indítványozza a határozati javaslat 1. pontjának törlését. 
Helyette az alábbi pontot javasolja elfogadásra: 
 
1./ 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási határain belül 
útburkolat kátyúzása, balesetveszélyes úthibák elhárítása városüzemeltetési 
feladat közbeszerzési pályáztatásának lebonyolítója Miskolc Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatala. 
 
A határozati javaslat többi része változatlan. 

A Közgyűlés 12 igen, 25 nem 
és 2 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 1 fő) a 
módosító indítványt elutasította. 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

 
A Közgyűlés  27 igen, 12 nem és  
0  tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:1 fő) meghozta a 

 
X-230/96.187/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási 

határain belül útburkolat kátyúzása, balesetveszélyes úthibák 
elhárítása városüzemeltetési feladat közbeszerzési 
pályáztatásának lebonyolítása 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának képviselő testülete 

megbízza a Miskolci Városgazda Kht-t a 2007-2010. évi Miskolc Megyei 
Jogú Város közigazgatási határain belül útburkolat kátyúzása, 
balesetveszélyes úthibák elhárítása városüzemeltetési feladat 
közbeszerzési pályáztatásának kiírására. 
Felkéri a Gazdasági, a Jogi és Ügyrendi valamint a Városfejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottságot , hogy a bizottság tagjai közül 1 főt delegáljon 
a Beszerzési és Értékesítési Bizottságba.. 

 

 54 



2.   Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal, hogy 
2007-2010-ig minden évben minimum 75  millió forint összeget útburkolat 
karbantartási (kátyúzási) munkák végzésére költségvetésében biztosít. 

 
Felelős:  Káli Sándor polgármester 
Közreműködik: Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Miskolci Városgazda Kht. 
   Gazdasági, 
   Városfejlesztési és Idegenforgalmi, 
   Jogi és Ügyrendi Bizottság 
Határidő:  folyamatos, ill. a bizottsági tagok delegálására 2007. 

január 5.    
 
17. napirend tárgya:  Javaslat 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú Város 

közigazgatási határán belül parkfenntartás 
városüzemeltetési feladat közbeszerzési 
pályáztatásának engedélyezésére 

 
 
Polgármester: Módosító javaslatot a Városfejlesztési és Idegenforgalmi 
Bizottság és a Gazdasági Bizottság nyújtott be. Először a Városfejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottság módosítóját teszi fel szavazásra.  
 
A Városfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság módosító indítványa: 
 
A határozati javaslat az alábbiak szerint módosuljon: 

 
Határozati javaslat 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának képviselő testülete 
megbízza a Miskolci Városgazda Kht-t a 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú 
Város közigazgatási határain belül parkfenntartás városüzemeltetési feladat 
ellátásával. A feladattal összefüggő közbeszerzési eljárást a Városüzemeltetési 
és Beruházási Osztály végezze el. 
 
 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal, hogy 2007-
2010-ig minden évben minimum 250 millió forint összeget parkfenntartási 
munkák végzésére költségvetésében biztosít.   
 
3. A közbeszerzési eljárás lebonyolítása keretjelleggel két lépcsőben 
valósuljon meg. 
 
Felelős:  Káli Sándor polgármester 
Közreműködik: Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Miskolci Városgazda Kht 
Határidő:  folyamatos 
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A Közgyűlés 12 igen, 26 nem 
és 1 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 1 fő) a 
módosító indítványt elutasította. 

 
 
 
Polgármester: A Gazdasági Bizottság módosító indítványát teszi fel 
szavazásra. 

 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
Gazdasági Bizottság indítványozza a határozati javaslat 1. pontjának 
törlését. Helyette az alábbi pontot javasolja elfogadásra: 
 
 
1./ 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási határain belül 
parkfenntartás városüzemeltetési feladat közbeszerzési pályázat lebonyolítója 
Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala.  
 
A határozati javaslat többi része változatlan. 
 

 
A Közgyűlés 11 igen, 25 nem 
és 2 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 2 fő) a 
módosító indítványt elutasította. 

 
 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 
 

 
 
A Közgyűlés 27 igen, 11 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 2 fő) meghozta 
a 
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X-231/96.188/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú Város közigazgatási 

határain belül parkfenntartás városüzemeltetési feladat 
közbeszerzési pályáztatásának lebonyolítása 

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának képviselő testülete megbízza 

a Miskolci Városgazda Kht-t a 2007-2010. évi Miskolc Megyei Jogú Város 
közigazgatási határain belül parkfenntartás városüzemeltetési feladat 
közbeszerzési pályáztatásának kiírására. 

 
 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal, hogy 2007-

2010-ig minden évben minimum 250 millió forint összeget parkfenntartási 
munkák végzésére költségvetésében biztosít. 
Felkéri a Gazdasági, a Jogi és Ügyrendi valamint a Városfejlesztési és 
Idegenforgalmi Bizottságot, hogy a bizottság tagjai közül 1 főt delegáljon a 
Beszerzési és Értékesítési Bizottságba. 

 
Felelős:   Káli Sándor polgármester 
Közreműködik: Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 

 Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
 Miskolci Városgazda Kht 
 Gazdasági, 
 Városfejlesztési és Idegenforgalmi, 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 

Határidő: folyamatos, ill. a bizottsági tagok delegálására 2007. 
január 5.    

 
 
18. napirend tárgya:  Javaslat a települési folyékony kommunális 

hulladék 2007. január 1-jétől érvényes szállítási - 
ártalmatlanítási díjainak megállapítására 

 
 
Polgármester: Módosító indítványt a Gazdasági Bizottság nyújtott be. Kéri a 
Közgyűlés állásfoglalását. 
 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
Gazdasági Bizottság javasolja, hogy a szolgáltatás áremelésénél a 2006. 
szeptember 1-el bekövetkezett, de nem érvényesített,  5 %-os ÁFA emelés 
miatti árbevétel-kiesés érvényesítéséből adódó 1 %-os emelést töröljék a 
számításokból.  
 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a módosító 
indítványt elfogadta. 
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Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezetet. A rendeletalkotáshoz minősített többség, 23 igen szavazat 
szükséges. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) megalkotta az 
52/2006. sz. rendeletét a 
települési folyékony 
kommunális hulladék gyűjté-
sére, szállítására és 
ártalmatlanítására szervezett 
kötelező helyi közszol-
gáltatásról szóló 64/1997. sz. 
rendelet módosításáról. 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

19. napirend tárgya:  Miskolc városi villamosvasút fejlesztésének 
jelenlegi helyzetéről szóló beszámoló 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) meghozta a 

X-232/96.163/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc városi villamosvasút fejlesztés 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „a Miskolc városi 
villamosvasút fejlesztés” tárgyában készített előterjesztésben foglaltakat, 
melyre az alábbi határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a beszámolót elfogadja. 
 
A továbbiakban az előkészítést az Önkormányzat kedvezményezettkénti 
szerepvállalását feltételező változatként kell folytatni, oly módon hogy az 
Európai Unióhoz támogatási kérelemmel benyújtható legyen. 
A Közgyűlés felkéri a Polgármestert, hogy 3327 millió Ft központi önrész 
támogatás mellett vizsgáltassa meg a projekthez kapcsolódó önkormányzati 
önrész – a jelenlegi számítások szerint 1443 millió Ft – saját költségvetésből 
való biztosításának lehetőségét, figyelemmel az egyéb más irányú és 
ugyanezen időszakot terhelő kötelezettség vállalásokra. A vizsgálat terjedjen ki 
az 1466 millióFt projekt hitel MVK Zrt. részéről történő biztosíthatőságára. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
                             Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
      Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési  
      Főosztály 
Határidő:   folyamatos 
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1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az Észak-magyarországi 
Regionális Képző Központ szervezeti 
átalakítására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés 27 igen, 12 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) meghozta a 

X-233/96.207/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Észak-magyarországi Regionális Képző Központ átszervezése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Észak-magyarországi 
Regionális Képző Központ átszervezésére vonatkozó javaslatot, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1./ A Közgyűlés – mint alapító – az Észak-magyarországi Regionális Képző 
Központ szervezeti átalakításához (átszervezéséhez), annak a regionális 
munkaügyi központba történő összevonásához ( a vonatkozó Kormány 
határozatot tudomásul véve) előzetesen hozzájárul. Egyben kéri, hogy – az 
intézmény megszüntetése esetén - a Magyar Állam a 34436/3 hrsz-ú, 
ténylegesen Miskolc, Erenyő út 1. sz. alatti, 1 ha 7766 m2 alapterületű épület 
udvar megnevezésű ingatlan 1/6-od tulajdoni illetőségét, valamint a 75410/10 
hrsz-ú, ténylegesen Miskolc, Erenyő út 1. sz. alatti, 1767 m2 telephely 
megnevezésű ingatlan 1/6-od tulajdoni illetőségét hivatalos értékbecslésen 
alapuló forgalmi értéken vásárolja meg Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatától. 
 
2./ A Közgyűlés felkéri a Szociális és Munkaügyi Minisztériumot, hogy az 
átszervezésre vonatkozó részletes javaslatát küldje meg.  
 
3./ A Közgyűlés felkéri a polgármestert további tárgyalások lefolytatására és a   
szükséges eljárásjogi lépések megtételére.  
 
Felelős:  Káli Sándor polgármester 
Közreműködik: Vagyongazdálkodási Osztály 
Határidő:  folyamatos 
 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a „Sportkoncepcióból adódó 

ellátandó feladatok meghatározására” II. 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:0 fő) meghozta a 
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X-234/96.208/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Sportkoncepcióból adódó ellátandó feladatok meghatározására II. 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Javaslat a „Sportkoncepcióból adódó 
ellátandó feladatok meghatározására II.” című előterjesztést megtárgyalta és a 
következő határozatot hozza.  
 
A Közgyűlés a „Javaslat a Sportkoncepcióból adódó ellátandó feladatok 
meghatározására II.” tárgyú előterjesztést jóváhagyja és elrendeli az 
előirányzatból 550.000,- Ft alábbiak szerinti átcsoportosítását: 
- Miskolc Város Sportjáért Közalapítvány        200.000,- Ft 
- Miskolc Városi Szabadidő Központ               550.000,- Ft 
 

Felelős:   Orosz Lajos alpolgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal 

 
 
 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Ferenczi Sándor 

Egészségügyi Szakközépiskola 
tornatermére vonatkozó – „Sport XXI. 
Létesítményfejlesztési Program” 
keretében PPP konstrukcióval 
megvalósuló – beruházás közbeszerzési 
eljárásának megindítására és egyes 
felhatalmazások megadására 

 
 

Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, a tárgyalásakor ismertetett 
előterjesztőit is figyelembe véve. 
 

 
A Közgyűlés 27 igen, 12 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) meghozta a 
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X-235/96.209/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Ferenczi Sándor Egészségügyi Szakközépiskola Tornatermére 

vonatkozó „Sport XXI. Létesítményfejlesztési program” 
keretében PPP konstrukcióval megvalósuló beruházás 
közbeszerzési eljárásának megindítása és egyes 
felhatalmazások megadása 

 
A Közgyűlés a „Javaslat a Ferenczi Sándor Egészségügyi Szakközépiskola 
tornatermére vonatkozó – „Sport XXI. Létesítményfejlesztési Program” 
keretében PPP konstrukcióval megvalósuló – beruházás közbeszerzési 
eljárásának megindítására és egyes felhatalmazások megadására” című 
előterjesztést megtárgyalta, és az alábbi határozatot hozta. 
 
1. A Közgyűlés egyetért a közbeszerzési eljárás lefolytatásával és felhatalmazza 
a Gazdasági Bizottságot annak lefolytatására. 
 
2. A törvényi előírások, és a törvényes határidők betartása céljából a Közgyűlés 
felhatalmazza a Gazdasági Bizottságot a közbeszerzéssel kapcsolatos 
közbenső döntések meghozatalára – különösen egyedi eljárási rend 
megalkotására, a bírálóbizottsági tagok felkérésére, a részvételi szakaszt lezáró 
döntés meghozatalára, és az ajánlattételi felhívás szövegének jóváhagyására – 
azzal, hogy az eljárást lezáró, a magánbefektető kiválasztására irányuló, vagy 
az eljárás eredménytelenségét megállapító végső döntésről Közgyűlést 
tájékoztatni köteles. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
   Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Főosztály 
   Gazdasági Bizottság 
Határidő:   azonnal 
 
 
 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Gyermekvédelmi 

Központ alapító okiratának 
módosítására   

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) meghozta a 
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X-236/96.214/2006. sz. H A T Á R O Z  A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolci Gyermekvédelmi Központ alapító okiratának 

módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci 
Gyermekvédelmi Központ alapító okiratának módosítására” című előterjesztést 
és a következő határozatot hozza: 
 
1./ A Közgyűlés jóváhagyja  a  határozati javaslat 1. sz. mellékletében 
foglaltak szerint egységes szerkezetben a Miskolci Gyermekvédelmi Központ 
elnevezésű intézmény alapító okiratának módosítását.  
 
2./ A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert  az Alapító Okirat aláírására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és  
                           Foglalkoztatáspolitikai Főosztály      
 

(Melléklet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 
 
 
5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Semmelweis Kórház-

rendelőintézet és Egyetemi Oktató 
Kórház valamint a Diósgyőri Kórház-
rendelőintézet struktúrájának átalakí-
tásával kapcsolatos normatíván belüli 
kapacitás módosításra 

 
 

Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) meghozta a 
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X-237/96.206/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház 

valamint a Diósgyőri Kórház - Rendelőintézet struktúrájának 
átalakításával kapcsolatos normatíván belüli kapacitás 
módosítása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „Javaslat a Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház valamint a Diósgyőri 
Kórház - Rendelőintézet struktúrájának átalakításával kapcsolatos normatíván 
belüli kapacitás módosítására” című előterjesztést és a következő határozatot 
hozza: 
 
1.) A Közgyűlés jóváhagyja a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és 

Egyetemi Oktató Kórház tekintetében az alábbi normatíván belüli 
kapacitás- lekötési módosításokat: 

 
1. Belgyógyászati Osztály 158 ágyszámából 10 ágy átcsoportosításra kerül 

a Sebészeti Osztályra, marad 148 ágy, 
 
2. Sebészeti Osztály jelenlegi 77 ágyszámához 10 ágyat kap a Semmelweis 

Kórház Belgyógyászati Osztályáról, a Diósgyőri Kórházból átveendő 
feladat ellátására, az ellátási terület átadásával egyidejűleg, 

 
3. Szülészeti- Nőgyógyászati Osztály jelenlegi 90 ágyszámához 15 ágyat 

kap Semmelweis Kórház Neurológiai Osztályától, a Diósgyőri Kórházból 
átveendő feladat ellátására, az ellátási terület átadásával egyidejűleg, 

 
4. Fül-Orr-Gége Osztály 30 ágyszámából 5 ágy átcsoportosításra kerül 

nőgyógyászati szakorvosi óraszám terhére, illetve + 5 ágy 
átcsoportosításra kerül a Sürgősségi Betegellátó Osztályra,  

 
5. Neurológiai Osztály tevékenységét a Diósgyőri Kórház Neurológiai- 

Stroke Osztálya veszi át és a meglévő 50 ágy a kórházon belül az 
alábbiak szerint kerül átcsoportosításra:  
 3 ágy Sürgősségi Betegellátó Osztályra kerül át,  
 15 ágy a Szülészeti Osztály ágyszámát növeli, és  
 32 ágy pedig az Ápolási Osztályra kerül átkonvertálásra. 

 
6. Pszichiátriai Osztály 75 ágyszámából 20 ágy az Ápolási Osztályra kerül 

átadásra  
 
7. Új osztályként jelenik meg a Sürgősségi Betegellátó Osztály 8 ággyal 

(melyből 5 ágyat a Fül-Orr-Gégészeti Osztálytól, 3 ágyat pedig a 
Neurológiai Osztálytól kap) 

 
8. Az Ápolási Osztály 54 ágya mellé + 52 ágyat kap (20 ágyat a 

Pszichiátriáról és 32 ágyat a Neurológiai osztályról, így az Ápolási Osztály 
ágyszáma 106 ágyra változik  
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9. A Bőrgyógyászati Osztály jelenlegi 52 ágyszámából 5 ágy a 
Szűrőállomásra kerül járóbeteg óraszámra történő átcsoportosítással, így 
47 ágya marad a Bőrgyógyászati Osztálynak  

 
2.) A Közgyűlés jóváhagyja a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet 

tekintetében az alábbi normatíván belüli kapacitás-lekötési módosításokat: 
 
1. A Sebészeti Osztály 32 ágyának átalakítása rehabilitációs ággyá, ezzel 

egy időben a tevékenység és az ellátási terület teljes átadása a 
Semmelweis Kórház – Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház 
részére.  

 
2. A Szülészet-Nőgyógyászati Osztály 45 ágyából 40 ágy átadása a 

Neurológia-Stroke Osztálynak, valamint a megmaradt 5 ágynak 
rehabilitációs ággyá történő alakítása, és a szülészet-Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház valamint a 
Diósgyőri Kórház - Rendelőintézet struktúrájának átalakításával 
kapcsolatos normatíván belüli kapacitás módosításárnőgyógyászati 
tevékenység és az ellátási terület teljes átadása a Semmelweis Kórház – 
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház részére.  

 
3. Egynapos sebészeti Osztály kialakítása. 
 
4. A Neurológiai tevékenységhez kapcsolódó ellátási terület átvétele a 

Semmelweis Kórház – Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórháztól. 
 
5. Rehabilitációs Osztály jelenlegi 20 ágya kiegészül a Sebészeti Osztály 

32 ágyával, illetve a Szülészeti- és Nőgyógyászati Osztály 5 ágyával, így a 
Rehabilitációs Osztály ágyszáma 57 ágyra változik.  

 
6. Sebészeti Ambulancia (050320201) 24 órával sebészeti szakrendelővé 

változik. 
 
7. A Nőgyógyászati Ambulancia (050320401) 40 órával nőgyógyászati 

szakrendelővé változik.  
 
8. A Terhes Ambulancia (050320405) 40 órával terhes szakrendeléssé 

változik.  
 
3.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy kezdeményezze a 

Állami Népegészségügyi és Tisztiorvosi Szolgálat B-A-Z. Megyei 
Intézeténél a kórházak ellátási területének módosítását, illetve a B-A-Z. 
Megyei Egészségbiztosítási Pénztárnál a kórházak teljesítményvolumen 
korlátjának módosítását, illetve átcsoportosítását.   

 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály  
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4.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Semmelweis Kórház- 
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház és a Diósgyőri Kórház- 
Rendelőintézet struktúra-átalakítási pályázatával összefüggésben a 
Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Egészségbiztosítási Pénztárhoz 
normatíván belüli kapacitás- lekötési módosítási kérelmet nyújtson be, és 
a fentiekkel összefüggő további intézkedéseket tegye meg.   

 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
  Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 

Oktató Kórház Főigazgatója 
   Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 
 

 
Polgármester: Ezzel a napirendek szavazásának a végére értek. A következő 
Közgyűlés időpontja: 2007. február 1. Az ülést 16:46-kor berekeszti.  
 

 
 

k.m.f. 
 

 
        

 Dr. Mészáros Miklós                                                    Káli  Sándor 
 jegyző                                                               polgármester 
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